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Σε συνέχεια της από 17.8.2021 Πρόσκλησης των µετόχων της 

Ανώνυµης Εταιρείας µε την επωνυµία «FOLLI FOLLIE ΑΝΩΝΥΜΗ 

ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΗ ΚΑΙ ΤΕΧΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ» σε εξ αναβολής 

Τ α κ τ ι κ ή Γ ε ν ι κ ή Σ υ ν έ λ ε υ σ η ( τ η ς ε τ α ι ρ ι κ ή ς χ ρ ή σ η ς 

1.1.2019-31.12.2019), µε τα θέµατα ηµερήσιας διάταξης που 

καθορίζονται σε αυτήν, και κυρίως της έγκρισης των ετήσιων εταιρικών 

και ενοποιηµένων οικονοµικών καταστάσεων της διαχειριστικής χρήσεως 

1.1.2019 – 31,12.2019, και συγκεκριµένα:  

1. Έγκριση των ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών 

καταστάσεων της διαχειριστικής χρήσεως 1.1.2019-31.12.2019, 

2. Έγκριση της συνολικής διαχείρισης της εταιρείας, η οποία έλαβε 

χώρα κατά την χρήση 1.1.2019-31.12.2019 και απαλλαγή των µελών 

του ΔΣ από κάθε ευθύνη αποζηµιώσεως για τη διαχείριση της εταιρείας 

3. Λήψη απόφασης για απαλλαγή των µελών του (τρέχοντος) 

Διοικητικού Συµβουλίου και του Ορκωτού Ελεγκτή από κάθε ευθύνη 



αποζηµιώσεως σχετικά µε την σύνταξη και τον τακτικό έλεγχο των 

ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών καταστάσεων για τη 

χρήση 1.1.2019-31.12.2019  

4. Εκλογή Ορκωτών Λογιστών – Ελεγκτών για τη χρήση 2020 και 

καθορισµός της αµοιβής τους 

5. Συζήτηση επί της έκθεσης αποδοχών του οικονοµικού έτους 2019 

και παροχή συµβουλευτικής ψήφου κατ’ άρθρον 112 παρ. 3 ν. 

4548/2018 

6. Έγκριση της πάσης φύσεως αµοιβών και αποζηµιώσεων των µελών 

του Διοικητικού Συµβουλίου που καταβλήθηκαν στη χρήση 2019 

7. Παρουσίαση έκθεσης πεπραγµένων από την επιτροπή ελέγχου της 

εταιρείας (κατ’ άρθρον 44 παρ. 1 εδ. θ’ του ν. 4449/2017) 

8. Διάφορες ανακοινώσεις και ενηµερώσεις 

σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 142 παρ. 2 του ν. 4548/2018,  

σας ζητώ να εγγράψετε στην ηµερήσια διάταξη της Γενικής Συνέλευσης 

τα εξής πρόσθετα θέµατα προς συζήτηση: 

1. ΑΠΩΛΕΙΑ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ ΤΗΣ DUFRY 

Όπως καλά γνωρίζετε, αιφνιδίως έγινε γνωστό ότι η εταιρεία βρισκόταν 

σε διαιτησία µε την εταιρεία Dufry και απώλεσε τις µετοχές της.  Όπως 

είχα επισηµάνει και στην δήλωση και αιτιολόγηση µου της καταψήφισης 

του σχεδίου εξυγίανσης στην Έκτακτη Γενική Συνέλευση των µετόχων, 

στο ισοζύγιο της 30.9.2020 που έχει επισυναφθεί στην αίτηση 

επικύρωσης της συµφωνίας, αναφέρεται ότι η αξία των µετοχών DUFRY 

ανέρχεται στο ποσό των 99.995.501,28 ευρώ, ενώ στην Έκθεση του 

Ορκωτού/Επιχειρηµατικό Σχέδιο, γινόταν µία πρόβλεψη για υποτίµηση 



αξίας 28.805.172,28 ευρώ, µε υπολειπόµενη αξία των µετοχών το ποσό 

των 71.190.329,00 ευρώ, όταν η αξία της µετοχής της Dufry εκείνη την 

περίοδο ήταν 38.272.972,97 ευρώ, γεγονός που από µόνο του 

δηµιουργούσε ανισορροπία στο σχέδιο εξυγίανσης και µία «οικονοµική 

τρύπα ύψους 61.722.528,31 ευρώ.  Στην πορεία όµως, και όπως έγινε 

γνωστό στα δηµοσιογραφικά µέσα, στις 11.5.2021 αποφάσισε το 

Διαιτητικό Δικαστήριο (JAMS), κατόπιν αντίθετων αιτήσεων της εταιρείας 

και της Ελβετικής Dufry AG, ότι το τίµηµα πώλησης πρέπει να µειωθεί 

βάσει του SPA κατά το ποσό που ισούται µε τη συµφωνηθείσα αξία των 

µετοχών Dufry που ήταν 53.015.561,01 ευρώ. Βάσει της αποφάσεως 

αυτής η Folli Folie µπορεί να καταβάλει  το ως άνω ποσό στην Dufry AG 

εντός πέντε εργάσιµων ηµερών από την έκδοση της απόφασης, άλλως η 

Dufry AG δύναται να ζητήσει από τον µεσεγγυούχο την επιστροφή 

(µεταβίβαση ) του συνόλου των µετοχών της Dufry στην ίδια.  

Από την εξέλιξη αυτή, προφανώς προκύπτουν νέα σοβαρότατα 

ερωτήµατα, τόσο ως προς τη διαχείριση της υπόθεσης από τη Διοίκηση 

της εταιρείας, όσο και ως προς το βαθµό που επηρεάζει και επί της 

ουσίας ανατρέπει η απόφαση αυτή έτι περαιτέρω το σχέδιο εξυγίανσης 

που έχει τεθεί προς επικύρωση στο αρµόδιο Δικαστήριο.  Κατ’ αρχάς, θα 

πρέπει να επισηµανθεί ότι στην κρινόµενη αίτηση επικύρωσης του 

σχεδίου εξυγίανσης αλλά και σε αυτό καθεαυτό το σχέδιο εξυγίανσης, 

ΠΟΥΘΕΝΑ δεν αναφέρεται ότι  η εταιρεία βρισκόταν σε διαδικασία 

διαιτησίας για τις µετοχές της Dufry, κάτι που προφανώς σηµαίνει 

αυτοδικαίως ότι ούτε και οι οµολογιούχοι/συµβαλλόµενοι µε την 

εταιρεία στο σχέδιο εξυγίανσης γνώριζαν, αλλά και προφανώς ούτε το 



Δικαστήριο που καλείται να αποφανθεί επί της βιωσιµότητας του 

σχεδίου!  Πέραν όµως του προφανούς, ότι ρητά και κατηγορηµατικά 

έπρεπε να έχει αναφερθεί η εκκρεµούσα διαιτησία επί των µετοχών, θα 

πρέπει η Διοίκηση της εταιρείας, να ενηµερώσει λεπτοµερώς τους 

µετόχους ως προς την υπόθεση αυτή για τα κάτωθι: 

1.1.  Σύµφωνα µε τη σύµβαση αγοραπωλησίας των µετοχών της 

ΚΑΕ από την DUFRY AG το 2013 (SPA), όπως άλλωστε έχει 

επιβεβαιώσει και η PwC στον Ενδιάµεσο Διαχειριστικό Έλεγχο (σελ. 

175-177), που υπογράφηκε στις 11.12.2013 για την εξαγορά του 

υπολειπόµενου ποσοστού 49% των ΚΑΕ, το τίµηµα αποτελείτο από 175 

εκ. ευρώ σε µετρητά και 1.207.091 µετοχής της DUFRY AG αξίας τότε 

150 εκ. ευρώ, που θα παρέµεναν δεσµευµένες, καθώς η συµφωνία 

προνοούσε µία πιθανή µελλοντική αναπροσαρµογή του τιµήµατος. 

Συγκεκριµένα, έχοντας ως αρχικό έτος αναφοράς το 2017, το έτος που 

τα ΚΑΕ αναµενόταν πως θα έπαυαν τις λειτουργίες τους στους 

µεθοριακούς σταθµούς (λόγω της Οδηγίας 2008/118/ΕΚ) και άρα θα 

είχε απώλεια κερδών, συµφωνήθηκε όπως η Dufry θα υπολογίσει τυχόν 

αποµείωση βάσει των ελεγχόµενων οικονοµικών στοιχείων των ΚΑΕ για 

το έτος αυτό χρησιµοποιώντας το EBITDA και συγκρίνοντας το µε το 

EBITDA του 2013. Ως ανώτατο ποσό αποµείωσης ορίστηκε η εκάστοτε 

αξία των 1.207.091 µετοχών και οι οποίες δεσµεύθηκαν προς 

εξασφάλιση της ενδεχόµενης απαίτησης των Dufry. Σε περίπτωση 

αποµείωσης και προκειµένου να αποδεσµευθούν οι µετοχές της Dufry 

προς της FFSA, συµφωνήθηκε όπως η FFSA καταβάλει το αντίστοιχο 

ποσό της αποµείωσης σε µετρητά. Ωστόσο, αναγνωρίζοντας ότι 



µελλοντικά µία παράταση εφαρµογής της Οδηγίας 2008/118/ΕΚ θα 

µείωνε τις αρνητικές επιπτώσεις και την ενδεχόµενη απώλεια κερδών των 

ΚΑΕ, το SPA προνοεί πως το έτος αναφοράς για σκοπούς υπολογισµού 

τυχόν αποµείωσης µπορεί να µεταβληθεί ανάλογα µε την έκδοση 

καινούργιων οδηγιών από την Ελληνική Δηµοκρατία προς αυτή 

την κατεύθυνση. Συµπληρωµατικά, µε την υπογραφή ενός side letter 

ηµεροµηνία 11.12.2013, δόθηκε η δυνατότητα αποδέσµευσης των 

µετοχών νωρίτερα από τις 31.12.2017 σε περίπτωση που 

προκύψει «γεγονός παράτασης εφαρµογής», δηλαδή η 

τροποποίηση ή ανάκληση της Οδηγίας 2008/118/ΕΚ ή η θέσπιση 

οποιουδήποτε άλλου νόµου που να τροποποιεί, ανακαλεί ή 

παρατείνει την εφαρµογή της Οδηγίας από την 1.1.2017 σε 

µεταγενέστερη «νέα ηµεροµηνία εφαρµογής».  

Όπως είναι γνωστό, έχουν δοθεί αλλεπάλληλες παρατάσεις της 

εφαρµογής της Ευρωπαϊκής Οδηγίας, µε ψήφιση σχετικών νοµοσχεδίων 

και συγκεκριµένα: 

- Αναστολή εφαρµογής νόµου µέχρι 30.6.2017 (άρθρο 55 ν. 

4447/2016) µε ηµεροµηνία ψήφισης νοµοσχεδίου 21.12.2016) 

- Αναστολή εφαρµογής νόµου µέχρι 30.6.2018 (άρθρο 88 ν. 

4478/2017) µε ηµεροµηνία ψήφισης νοµοσχεδίου 21.6.2017) 

- Αναστολή εφαρµογής νόµου µέχρι 30.6.2019 (άρθρο 22 ν. 

4541/2018) µε ηµεροµηνία ψήφισης νοµοσχεδίου 29.5.2018) 

- Αναστολή εφαρµογής νόµου µέχρι 30.12.2020 (άρθρο 51 ν. 

4608/2019) µε ηµεροµηνία ψήφισης νοµοσχεδίου 17.4.2019) 



- Αναστολή εφαρµογής νόµου µέχρι 31.12.2022 (άρθρο 19 ν. 

4090/2020) µε ηµεροµηνία ψήφισης νοµοσχεδίου 29.5.2020) 

Εποµένως, εφόσον η εταιρεία προσκόµισε το ως άνω side letter, 

δεν αιτιολογείται να έχει εκδοθεί αυτή η διαιτητική απόφαση.  Ακόµα δε 

και αν ληφθεί υπόψιν ο αντίλογος της DUFRY AG ότι δεν γίνεται πλέον 

εµπορία καυσίµων στους µεθοριακούς σταθµούς ως εκ τούτου η 

παράταση είναι µερική ως κατά συνέπεια δεν ισχύει το side letter, και 

πάλι δεν δικαιολογείται αυτή η απόφαση εφόσον προσκοµίσθηκαν όλα 

τα απαραίτητα έγγραφα, αφενός µεν γιατί η πώληση καυσίµων δεν ήταν 

στην αρχική συµφωνία µε την DUFRY, αφετέρου δε γιατί το EBITDA το 

έτος 2019 θα πρέπει να ήταν τόσο αυξηµένο λόγω της «έκρηξης» 

τουριστικής κίνησης που υπήρχε το διάστηµα εκείνο που να έχει 

υπερκαλύψει και την όποια απώλεια από την παύση πώλησης καυσίµων 

στους µεθοριακούς σταθµούς. Ποιά εν τέλει ήταν η υπερασπιστική 

γραµµή που ακολουθήθηκε, ποιοί ήταν οι µάρτυρες που κατέθεσαν στην 

υπόθεση αυτή και αν πράγµατι εξαντλήθηκαν όλα τα δυνατά µέσα 

προκειµένου να µην προκύψει µία τέτοια δυσµενής διαιτητική απόφαση. 

1.2. Γιατί συνεχίσθηκε µία Διαιτησία που είχε διακοπεί, και 

µάλιστα στην Ελβετία ενώ είχε ξεκινήσει στην Αµερική και λόγω θανάτου 

του Arbitrator είχε διακοπεί, όταν κατά την περίοδο που είχε γίνει 

παύση της Διαιτησίας, είχε επιτευχθεί συµβιβαστική επίλυση της 

διαφοράς µε την DUFRY, και µάλιστα είχε περάσει και από το ΔΣ της 

εταιρείας, το Δεκέµβριο του 2019. Για ποιο λόγο δεν ολοκλήρωσε η 

Διοίκηση τη συµβιβαστική συµφωνία προκειµένου να κλείσει οριστικά το 

θέµα αυτό και να παραµείνουν εις χείρας της εταιρείας 600.000 µετοχές 



της DUFRY όπως προβλεπόταν, επιστρέφοντας µόλις τις 200.000 

µετοχές πίσω; 

Εποµένως, συνοψίζοντας, ζητώ να εγγραφεί ως θέµα στην 

ηµερήσια διάταξη η υπόθεση απώλειας των µετοχών της Dufry, και να 

απαντήσετε στους µετόχους στα κάτωθι ερωτήµατα: 

- Ποια είναι τα έγγραφα που προσκοµίσατε στη διαιτησία και να 

προσκοµίσετε αντίγραφο αυτών 

- Ποιοί ήταν οι µάρτυρες που κατέθεσαν στην υπόθεση αυτή και 

να προσκοµίσετε αντίγραφο των καταθέσεών τους 

- Γιατί συνεχίσθηκε η διαδικασία της διαιτησίας, όταν κατά τη 

διακοπή της είχε επιτευχθεί συµβιβαστική επίλυση που είχε εγκριθεί 

και από το ΔΣ της εταιρείας 

- Ποιες είναι οι ενέργειες που γίνονται αυτή τη στιγµή για την 

υπόθεση αυτή 

2. ΑΠΟΦΑΣΗ ΕΚΚΑΘΑΡΙΣΗΣ ΤΗΣ FFGSOURCING ΚΑΙ ΟΛΟΥ ΤΟΥ 

ΥΠΟ-ΟΜΙΛΟΥ ΑΣΙΑΣ 

2.1. Από την πρώτη στιγµή που αναλάβατε τη Διοίκηση, αναλάβατε 

ταυτοχρόνως και τη διοίκηση του υπο-οµίλου της Ασίας. Από το 

καλοκαίρι του 2018 ο κος Κουβάτσος αναλαµβάνει CRO για τον όµιλο 

και την Ασία µε τη βοήθεια του κου Γκότση, εν συνεχεία δε αναλαµβάνει 

CEO ο κος Τ. Φράγκου και αρχικά, το β’ εξάµηνο του 2018, ως 

Οικονοµικός Διευθυντής  ο κος Σάµιος και στην πορεία από αρχές 

Ιανουαρίου ο κος Σάµιος αναλαµβάνει καθήκοντα και ως Διευθύνω 

Σύµβουλος ενώ παραµένει και Οικονοµικός Διευθυντής, έτι δε περαιτέρω 

παίρνει και τη θέση του Προέδρου του ΔΣ της εταιρείας, µοναδικό 



εκτελεστικό µέλος µε εξουσία υπογραφής. Ταυτοχρόνως, από το 

καλοκαίρι του 2018, ανέλαβε η Deloitte Ελλάδος, ως σύµβουλος του 

οµίλου, εγκρίνοντας όλες τις ενέργειες. Υπό την ιδιότητα αυτή, η Deloitte 

Ελλάδος στέλνει τον κο Γκρίσπο στη θέση του Οικονοµικού Διευθυντή 

του υπο-οµίλου της Ασίας, στα γραφεία του Hong Kong, ενώ αργότερα 

τον Steven Young αµερικανοκορεάτη CEO Ασίας και αργότερα τον κ. Ν. 

Γεωργιάδη και τελικά τον Οκτώβριο του 2019 τον κο Minoru 

Takamatsu, πρώην στέλεχος της FF Japan.  

Καθ’ όλη τη διάρκεια της διοίκησης του υπο-οµίλου της Ασίας από 

την Ελλάδα, ενηµερώνεται ο κος Σάµιος και προηγουµένως ο κος 

Φράγκος, αλλά και το λογιστήριο της Ελλάδος, το ΔΣ και η Επιτροπή 

Κεφαλαιαγοράς, σε καθηµερινή βάση για το cash flow του υπο-οµίλου, 

και υπάρχουν συνεχείς εγκρίσεις για αποφάσεις και ενέργειες του υπο-

οµίλου σχετικά µε τις αγορές τους, κατευθυνόµενοι από την Ελλάδα. 

Εν τοις πράγµασι και εκ του αποτελέσµατος, η Διοίκηση που 

ασκήσατε στον υπο-όµιλο της Ασίας από την Ελλάδα και τους 

αντιπροσώπους της στέφθηκε µε παταγώδη αποτυχία, σε σηµείο µάλιστα 

που υποδεικνύει όχι µόνο έλλειψη οράµατος και διαχειριστικής 

ικανότητας αλλά µάλλον εσκεµµένες ενέργειες βάσει σχεδίου: 

Προχωρήσατε σε αναιτιολόγητες απολύσεις σοβαρών και έµπειρων 

στελεχών που είχε η εταιρεία, και στην Ασία και στην Ελλάδα, 

αντικαθιστώντας τους µε νέα στελέχη, µε διπλάσιους και τριπλάσιους 

µισθούς, οι οποίοι ύστερα από µικρό διάστηµα παραιτούντο στο Χονγκ 

Κονγκ, δηµιουργώντας τεράστιες ζηµιές και κυρίως διαλύοντας τη φήµη 

και την πελατεία του brand FF. Δεν επισκέφθηκαν ποτέ, ούτε αυτοί αλλά 



ούτε και εσείς, τις διάφορες θυγατρικές του οµίλου, ούτε είχαν επαφή µε 

τους τοπικούς διευθυντές και στελέχη, και κυρίως δεν επισκέφθηκαν 

ποτέ τα καταστήµατα. Με οδηγίες από την Αθήνα, απαγορεύσατε στη 

Διεύθυνση Παραγωγής του οµίλου να παράξει νέες συλλογές και σειρά 

µε bestsellers, απαραίτητα προϊόντα για τις επιχειρήσεις µόδας. Οι 

εντολές που υπήρχαν από εσάς ήταν να πωλούν αποκλειστικά τα παλαιά 

εµπορεύµατα επί 30 µήνες! Ταυτοχρόνως, κλείνατε τα καταστήµατα, 

έχοντας ως βασικό κριτήριο το µισθωτήριο και όχι ως οφείλατε την 

στρατηγική τους θέση. Την ίδια δε πολιτική ακολουθήσατε και για 

ολόκληρες χώρες και θυγατρικές. 

 Αποκορύφωµα του σχεδίου σας ήταν µε αιφνίδια απόφαση της 

Έκτακτης Γενικής Συνέλευσης των µετόχων της εταιρείας στις 5.6.2020 

να αποφασίσετε να τεθεί η FFG Sourcing σε εκούσια εκκαθάριση, 

προχωρήσατε δε αµέσως στην εκτέλεση της απόφασης αυτής, δηλαδή 

ενώ η απόφαση πάρθηκε Παρασκευή απόγευµα στην Αθήνα, τη Δευτέρα 

8.6.2020 η Deloitte HK προχώρησε στις 8.00 π.µ. στη σφράγιση όλων 

των καταστηµάτων, της κεντρικής αποθήκης, απέλυσε όλο το προσωπικό 

χωρίς να καταβληθούν οι νόµιµες αποζηµιώσεις και δεδουλευµένα και 

έκλεισε το γραφείο! Πάντοτε υπό τη δική σας καθοδήγηση.  

2.2. Ενδεικτικό, όµως, είναι ότι η απόφαση να τεθεί η FFG Sourcing 

σε εκκαθάριση πάρθηκε χωρίς να υπάρχει απολύτως καµία «απειλή» ή 

«αβάσταχτη» οφειλή σε προµηθευτές, ιδιοκτήτες καταστηµάτων, σε 

τράπεζες ή το Δηµόσιο, αντιθέτως, όπως και η ίδια η Deloitte HK είχε 

προτείνει, η εταιρεία θα µπορούσε να εξυγιανθεί και να προχωρήσει 

οµαλά η λειτουργία της ή στη χειρότερη περίπτωση θα µπορούσατε να 



αφιερώσετε χρόνο και προσπάθεια να βρεθεί πιθανός επενδυτής ή 

αγοραστής ή joint venture και κυρίως να αποσύρετε τα εµπορεύµατα της 

κεντρικής αποθήκης και των καταστηµάτων και να εξάγετε στη µητρική 

ή τις υπόλοιπες θυγατρικές. 

Τα παραπάνω, αποδεικνύονται πέραν πάσης αµφιβολίας από τα 

ισοζύγια που η ίδια η Deloitte HK είχε παραθέσει, σε πίνακα ισοζυγίου 

30.6.2019 – 5.6.2020, όπου αν προσωρινά αφαιρέσουµε τα 

ενδοοµιλικά, που ως απαιτήσεις της FFGSourcing ανέρχονταν στο ποσό 

των 289.676.000 δολ. στις 5.6.2020 ενώ στις 30.6.2019 ανέρχονταν στο 

ποσό των 240.742.000 δολ., η FFGSourcing µαζί µε την εταιρεία 

λιανικής πώλησης, εν µέσω COVID-19 έχει ως εξής : 

     5.6.2020   3.6.2019 

ASSETS 

Inventory    9.138.000   9.138.000 

Cash at banks   2.150.000      745.000 

Account receivables                3.000        96.000 

Buildings/improvements  7.007.000  10.292.000 

Rentals deposits  

(including long term payments 

and other)    0    2.481.000 

Concessions, Patents  

and Rights    1.318.000  1.318.000 

Furniture and equipment   1.000.000  1.303.000 

Prepayment and accurate     0     965.000 

Other        0      232.000 



TOTAL OF ASSETS   19.676.000          26.570.000 

LIABILITIES 

Suppliers       2.400.000    

5.164.000 

Liabilities Landloards     1.000.000    

2.191.000 

Accured Expenses  0    1.381.000 

Tax provision   0    1.028.000 

Guaranteed liabilities  0       626.000 

Provision Retirement 

Benefit    0         38.000 

Long Term Loan   0         

10.000 

TOTAL LIABILITIES      -3.400.000   -10.440.000 

ΣΥΝΟΛΙΚΑ ΚΑΘΑΡΑ   16.276.000             16.130.000 

Όπως λοιπόν προκύπτει, από τα στοιχεία που η ίδια η Deloitte HK 

παραθέτει, η FFG Sourcing µόνο στο διάστηµα 2019 – 2020 ήταν θετική 

κατά 67,50% τοπικά, κάτι που οφείλεται κυρίως στην αύξηση των 

εξαγωγών της προς τις θυγατρικές από προϊόντα που είχε στις αποθήκες 

της. 

Επί των πιο πάνω στοιχείων δε, επισηµαίνω τα εξής: 



* 11 καταστήµατα ενεργά στις 8.6.2020, όταν δηλαδή έκλεισαν 

αιφνιδίως, δεν είχαν έπιπλα, υλικά ή εξοπλισµό; 

* 11 καταστήµατα ενεργά δεν έχουν καταθέσει χρηµατικά ποσά για 

ενοικιάσεις και µισθώµατα; 

* Ενώ κατά την περίοδο εκείνη εσείς έχετε εσκεµµένως «εγκαταλείψει» 

την FFG Sourcing, απολύοντας προσωπικό ειδικευµένο, χωρίς προϊόντα 

και µε εντολές να πωλούν µόνο στοκ αποθεµάτων κ.λπ., όπως αναλυτικά 

αναφέροµαι παραπάνω, ακόµα και υπό αυτές τις συνθήκες FFG 

Sourcing κατάφερε να καλυτερέψει έτι περαιτέρω την οικονοµική της 

θέση, αφού αυξήθηκαν τα ταµειακά της διαθέσιµα κατά 1.405.000 δολ., 

µειώθηκαν οι προµηθευτές κατά 2.764.000 δολ., µειώθηκαν τα ενοίκια 

κατά 1.191.000 δολ., µειώθηκαν οι φόροι κατά 1.028.000 δολ., και 

κυρίως και παρά τα προσδοκώµενα από εσάς αυξήθηκαν οι εξαγωγές 

κατά 48.934.000 δολ. (!) 

Στην πραγµατικότητα, εποµένως, το ισοζύγιο της FFGSourcing 

στις 5 (8) Ιουνίου 2020 θα έπρεπε να είναι η εξής, βάσει των ανωτέρω: 

     ΕΝΕΡΓΗΤΙΚΟ  ΠΑΘΗΤΙΚΟ 

ΚΑΘΑΡΗ ΘΕΣΗ   19.676.000   3.400.000 

 ΕΞΑΓΩΓΕΣ   48.934.000  

(από 1.5.2018 µέχρι  

31.12.2019)   

ΣΥΝΟΛΟ    68.610.000   3.400.000 

Εγγυήσεις 11 καταστ.     2.000.000 

Έπιπλα, διακόσµηση 

& εξοπλισµός     1.000.000 



ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ  71.610.000   3.400.000 

2.3. Σ’ αυτά τα νούµερα λοιπόν, έρχεται η Delloitte Ελλάδος και HK 

και δηλώνει ότι η FFG Sourcing στις 30.6.2019 όφειλε 277.977.000 

δολ., προς την FFG, χωρίς όµως να αφαιρεί από αυτή την οφειλή τα 

44.000.000,00 ευρώ που όφειλε η FFG προς την FFG Sourcing, τις 

υποχρεώσεις των θυγατρικών της Ευρώπης που ανέρχονταν στο ποσό των 

87.158.241,00 ευρώ (µέρος των 289.976.000), τα δάνεια της FFG 

Sourcing προς όλες τις θυγατρικές που ανέρχονταν στο ποσό των 

72.596.821 δολ., και τέλος τις απαιτήσεις από τα ανείσπρακτα ενδο-

οµιλικά, τα οποία ήταν πραγµατικά και έπρεπε να εισπραχθούν, 

απόδειξη δε τούτου το απλό γεγονός ότι υπό την δική σας διοίκηση από 

30.6.2018-5.6.2020 αυξήθηκαν οι εξαγωγές της προς τις θυγατρικές 

κατά 48.934.000 δολ.  

 Εποµένως, αν προστεθούν στις 5.6.2020 τα ταµειακά διαθέσιµα της 

FFG Sourcing δεν έπρεπε να είναι 2.150.000 δολ., αλλά έπρεπε να 

έχουν προστεθεί 6.350.000 δολ., από την πώληση του σπιτιού στο ΗΚ, 

τα οποία ζήτησε ο Πρόεδρος & Διευθύνων Σύµβουλος κος Σάµιος και 

έλαβε, τις πληρωµές Δικηγόρων για λογαριασµό της µητρικής και για την 

Links 3.390.000 δολ. (2.500.000 + 890.000), τις εξαγωγές από τις 

αποθήκες της FFG Sourcing 48.934.000 δολ., τα εισπρακτέα από τις 

θυγατρικές 289.676.000 δολ., τα µακροπρόθεσµα δάνεια προς τις 

θυγατρικές 72.596.821 δολ., µας κάνουν ένα σύνολο 422.646.821 

δολ.! Αυτή ήταν η θέση της FFG Sourcing! 



2.4. Όπως άλλωστε είχε επιβεβαιώσει και η έρευνα της Alvarez & 

Marshall, η οποία είχε ασχοληθεί αποκλειστικά και µόνο µε τον υπο-

όµιλο της Ασίας, έχοντας αφαιρέσει όλα τα consulting fees ως µη έχοντα 

απολύτως κανένα ενδο-οµιλικό αποτέλεσµα, η FFG Sourcing το έτος 

2017 παρουσίαζε ζηµιές ύψους µόλις 34 εκ. δολ., ποσό προφανώς 

µηδαµινό µπροστά στο κύκλο εργασιών της και κυρίως στη στήριξή της 

σε όλες τις θυγατρικές της Ασίας και προφανώς αβάσιµο αν 

εισπράττονταν όλες οι απαιτήσεις της από τις θυγατρικές του οµίλου που 

ήταν πραγµατικές όπως πολύ καλά γνωρίζετε, αφού η FFG Sourcing 

ήταν η εταιρεία που τις χρηµατοδοτούσε και όχι η µητρική (!), αυτή είχε 

δηµιουργήσει ένα πολύ µεγάλο και ισχυρό network πωλήσεων στην Ασία 

που κινεί το 50% της παγκόσµιας αγοράς της µόδας και προφανώς οι 

ζηµιές της προέρχονταν από τις ενδο-οµιλικές οφειλές, όπως 

αποδεικνύεται παραπάνω. Εποµένως, εσκεµµένως δεν εκτιµήσατε και 

δεν αξιολογήσατε την προσφορά στον Όµιλο της FF Group Hong Kong 

(Sourcing), που δηµιούργησε και επένδυσε περίπου 700 εκ. δολ. στην 

ανάπτυξη network σε Ευρώπη και Ασία, σε ακίνητα και πληρωµένες 

αποθήκες κλ.π. 

Επιπροσθέτως δε σε όλα τα παραπάνω, εσκεµµένως προσπαθήσατε να 

δηµιουργήσετε την παραπλανητική εντύπωση ότι η FFG Sourcing όφειλε 

χρήµατα στη µητρική, όταν πολύ καλά γνωρίζετε ή οφείλατε να 

γνωρίζετε, ότι κάτι τέτοιο δε συνέβαινε, αφού επί της ουσίας η FFG 

Sourcing ξεκίνησε να παίρνει χρήµατα και να οφείλει στην µητρική 

µόλις το 2015, µέχρι τότε όµως συνέβαλε συνεχώς και αδιαλείπτως, µε 

αποτέλεσµα να της οφείλει η µητρική. Η προσωρινή διοίκηση, 



συνεργαζόµενη µε κάποια στελέχη της PwC και κυρίως µη δίνοντας στην 

τελευταία όλα τα απαιτούµενα έγγραφα όπως η ίδια η PwC έχει 

επανειληµµένως δηλώσει, παρουσιάζει ανύπαρκτες και βεβαίως ψευδείς 

απαιτήσεις από την FFG Sourcing στην εκούσια εκκαθάριση του υπο-

οµίλου της Ασίας, εκκαθαρίζοντας τη µητρική εταιρεία του οµίλου FF 

Sourcing GS/HK και συγκεκριµένα: 

Για το διάστηµα από 31.3.2007 έως τις 31.12.2015 η µητρική FFG 

όφειλε στην FFG Sourcing συνολικά το ποσό των 41.040.500 εκ. δολ., 

δηλ. περίπου 36.643.303,57 (µε ισοτιµία 1 ευρώ = 1,12$), ενώ 

αντιστοίχως για το διάστηµα 2015 – 2017 η FFG Sourcing όφειλε στην 

µητρική το ποσό των 36.308.079,00 ευρώ. Εποµένως η διαφορά που 

υπάρχει αποδεικνύει ακριβώς τα αντίθετα απ’ όσα εσείς επικαλείστε! 

2.5. Στις 31.12.2017, η FFG Sourcing όφειλε στην µητρική Ελλάδος 

το ποσό των 36.007.000 ευρώ. Κατά την ίδια ηµεροµηνία η FFG 

Ελλάδος, όφειλε στην FFG Sourcing συνολικά το ποσό των 

37.910.873,00 ευρώ, όπως αναλύονται κάτωθι: 

- Βάσει σύµβασης δανεισµού 1.500.000 $ ανά τρίµηνο, µε τραπεζικά 

εµβάσµατα που έλαβαν χώρα συνολικού ύψους 27.400.000 δολ., 

δηλαδή 24.464.000,00 ευρώ (1 ευρώ = 1,12$) 

- Με εντολή της µητρικής µεταφορά από την FFG Sourcing στο 

Λονδίνο στην θυγατρική της Αγγλίας τον Νοέµβριο του 2012, ποσό 

5.000.000,00 ευρώ 



- Στις 31.12.2008 έξοδα για λογαριασµό της µητρικής 800.000 δολ., 

δηλαδή 714.285,00 ευρώ 

- Στις 31.12.2008 έξοδα για λογαριασµό της µητρικής 2.900.000 

δολ., δηλαδή 2.589.286,00 ευρώ 

- Στις 31.12.2008 δωρεά για λογαριασµό της µητρικής 800.000 δολ., 

δηλαδή 714.285,00 ευρώ 

- Στις 31.12.2015 πληρωµή τρίτων για λογαριασµό της µητρικής 

4.129.245 δολ., δηλαδή 3.686.825,00 ευρώ 

- Στις 31.12.2015 έξοδα για λογαριασµό της µητρικής 831.255 δολ., 

δηλαδή 742.192,00 ευρώ 

Εποµένως, το υπόλοιπο οφειλής της µητρικής προς την FFG 

Sourcing στις 31.12.2017 ανερχόταν στο ποσό των 1.903.873,00 

ευρώ! 

Πως, λοιπόν, έρχεται µετά η Deloitte HK και Ελλάδος και δηλώνει, 

όπως επικαλείστε, ότι η FFG Sourcing όφειλε στην µητρική FFG 277 εκ. 

δολ., επειδή η τελευταία της είχε χορηγήσει το ποσό αυτό (!), χωρίς όµως 

αυτή η απαίτηση να προκύπτει από πουθενά. Η φερόµενη δε αυτή 

απαίτηση της µητρικής αναφέρεται στο διάστηµα από 1.1.2018 έως 

30.6.2019 (!), χωρίς βεβαίως να αναφέρεται πουθενά ότι κατά το 

διάστηµα αυτό εισπράχθηκαν και 16,5 εκ. δολ. από την πώληση της 

οικίας µου, εγώ προσωπικά κατέθεσα 6.150 εκ. δολ., στα ταµεία της 

FFG Sourcing µετά την QCM, η εφορία επέστρεψε στα ταµεία της 7,5 

εκ. δολ., δεν καταµετρήθηκαν οι αποθήκες και τα προϊόντα, κ.λπ. 

Κυρίως, όµως, δεν προκύπτουν από πουθενά αυτές οι µεταφορές 

χρηµάτων ύψους 277 εκ. δολ., προς την FFG Sourcing, γεγονός εξάλλου 



που αποδεικνύεται πέραν πάσης αµφιβολίας από το γεγονός ότι στις 

15.6.2020 η FFG Ελλάδος κατατάσσει απαιτήσεις της στην 

εκκαθαρίστρια Deloitte HK της FFG Sourcing στην συνέλευση 

πιστωτών και ψηφοφορία συνολικού ύψους 40.490.000 δολ., 

δηλαδή 36.151.785,71 ευρώ!!! Και ξεχωριστά απαιτήσεις 

βασιζόµενες στα consulting fees. 

Επίσης, στις 31.12.2017, επιβεβαιωµένο από τα δύο λογιστήρια και 

τον auditor του οµίλου ECOVIS VNT Audy SA, επιβεβαιώνεται ότι: 

Η FFGS (Sourcing) οφείλει στην FFG 36.300.079 ευρώ (x 1,20 

ισοτιµία δολ.) 40.665.488 δολ. , αλλά µε την ακύρωση των consulting 

fees η FFG χρωστάει από δάνεισα στην FFGS 40.670.500 δολ. Δηλαδή 

υπόλοιπο 5.020 USD υπέρ της FFGS.  

Εποµένως, πρέπει να αποδείξετε πως µέχρις τις 5.6.2020 είχε 

λαµβάνειν από την FFGS 277.977.000 δολ. Παρουσιάζει κάποια 

ακυρωµένα consulting fees ΑΚΥΡΑ, συνόλου 36.962.000 δολ., δηλώνει 

ότι έχει απαιτήσεις δηλαδή από 1.1.2018 έως 5.6.2020 δηλώνει ότι έχει 

απαιτήσεις 164.716.000 δολ., και δικαιολογεί τη διαφορά 76.299.000 

δολ., εµπορικές ζηµιές, χωρίς να τις λογιστικοποιεί, ενώ δεν έχει παρά 

να τις προσθέσει στο να καλύψει ανταπαιτήσεις.  

2.6. Υπό το πρίσµα των ανωτέρω καθίσταται σαφές ότι έχετε 

λειτουργήσει ενάντια στα συµφέροντα της εταιρείας, µε τις 

καταστρεπτικές και ενάντια σε κάθε επιχειρηµατική λογική και πολιτική 

διαχειριστικές σας πράξεις, αφού εν µία νυκτί στην κυριολεξία, 

προχωρήσατε στις ακόλουθες πράξεις, για τις οποίες πρέπει να 



ενηµερώσετε σχετικά τους µετόχους και να τους εξηγήσετε το βάσιµο των 

ενεργειών σας: 

* Βάλατε σε εκκαθάριση την FFG Sourcing, η οποία επί της ουσίας 

στήριζε και είχε δηµιουργήσει όλον τον υπο-όµιλο της Ασίας, όλο το 

network της µεγαλύτερης παγκόσµιας αγοράς της Ασίας, που άλλοι 

προσπαθούν επί σειρά ετών να το δηµιουργήσουν και δεν το 

καταφέρνουν, χωρίς κανέναν απολύτως λόγο  

* Καταστρέψατε το network η υπεραξία του οποίου είναι 

ανυπολόγιστη, αλλά και τη φήµη και αναγνωρισιµότητα των δύο brands 

της εταιρείας, FF και Links, το οποίο ήταν σε πολύ υψηλή θέση στην 

Ασία 

* Ακυρώσατε µία έτοιµη συµφωνία πώλησης της αποθήκης της FFG 

Sourcing στο Χονγκ Κόνγκ, έναντι τιµήµατος 57 εκ. HKD, µε 

προκαταβολή 5% ανά χείρας του µεσίτη εν αναµονή της ολοκλήρωσης 

της µεταβίβασης και την οποία εσείς αρνηθήκατε, αφήνοντας την 

ιδιοκτησία αυτή στον εκκαθαριστή, χωρίς καµία απολύτως λογική αφού 

είναι προφανές ότι θα την πουλήσει σε πολύ µειωµένη τιµή, ζηµιώνοντας 

κατ’ αυτόν τον τρόπο έτι περαιτέρω την εταιρεία 

* Παρατήσατε όλα τα εµπορεύµατα, για τα οποία µάλιστα παρανόµως 

δεν κάνατε φυσική απογραφή και που πάντως η αξία τους υπολογίζεται 

ότι είναι άνω των 80.000.000 δολ., και πάλι στον εκκαθαριστή ο οποίος 

τα πούλησε στο 7% της αγοραστικής τους αξίας (!), ενώ θα µπορούσατε 

ακόµα και ακολουθώντας αυτή την βεβιασµένη και εσφαλµένη απόφασή 

σας να προχωρήσετε στην εκκαθάριση της FFG Sourcing να έχετε πάρει 



πρώτα όλα τα εµπορεύµατα και να τα εξαγάγετε στις θυγατρικές και στη 

µητρική, ζηµιώνοντας κατ’ αυτόν τον τρόπο και πάλι την εταιρεία 

* Δεν δώσατε µία υπολειπόµενη αµοιβή της τάξεως των 35 χιλ. δολ., 

στους auditors που εσείς είχατε εγκρίνει από την Αθήνα, και είχατε 

υπογεγραµµένη σύµβαση, προκειµένου βάσει της µελέτης που σας είχαν 

υποβάλλει να προχωρήσουν στις απαιτούµενες ενέργειες και να 

ολοκληρώσουν την επιστροφή προς την εταιρεία από τις φορολογικές 

αρχές του Χονγκ Κονγκ ποσού 73.000.000 δολ., αφήνοντάς τα και αυτά 

ανεκµετάλλευτα. Περιττό δε να αναφέρω ότι στην περίπτωση αυτή, µε την 

επιστροφή δηλαδή του ποσού των 73.000.000 δολ., είναι προφανές ότι η 

FFG Sourcing θα ήταν σε πανίσχυρη θέση 

* Απολύσατε όλο το προσωπικό, χωρίς καµία προειδοποίηση και 

χωρίς να καταβάλλετε τα οφειλόµενα δεδουλευµένα και αποζηµιώσεις, 

αφήνοντάς τα να πληρωθούν από τον εκκαθαριστή, ενώ πολύ καλά 

γνωρίζετε ότι οι οφειλές αυτές διογκώνονται µε το χρόνο και είναι εις 

βάρος της εταιρείας 

* Προχωρήσατε στο κλείσιµο και της θυγατρικής της FFG Sourcing, 

FFIL, δηλαδή της εταιρείας λιανικής πώλησης του Χονγκ Κονγκ και 

Μακάο, κλείνοντας βίαια 11 καταστήµατα, χωρίς όµως στην Έκτακτη 

Γενική Συνέλευση των µετόχων στις 5.6.2020 να υπάρχει σχετική 

απόφαση και για την εταιρεία αυτή. Για µία ακόµα δε φορά, αφήσατε 

έρµαια τα εµπορεύµατα, χωρίς και πάλι φυσική απογραφή, αντί να τα 

«διώξετε» προς άλλες θυγατρικές ή τη µητρική! 



* Στο ίδιο παράλογο πνεύµα και πολιτική, αντί να φέρετε πίσω στη 

µητρική το ταµείο της FFG Sourcing, ύψους 2 εκ. δολ., περίπου, το 

αφήσατε ως έχει, προκειµένου να το χειριστεί ο εκκαθαριστής! 

Πέραν δε όλων των ανωτέρω ερωτηµάτων, σας καλώ να δώσετε 

αντίγραφο στους µετόχους των εµπορικών βιβλίων του υπο-οµίλου της 

Ασίας, ορίζοντας ηµέρα και ώρα που µπορούν να προσέλθουν 

εντεταλµένοι τους, προκειµένου να ελεγχθούν και από αυτούς όλοι οι 

ισχυρισµοί σας και η βασιµότητα των ενεργειών σας. 

3. ΣΥΜΦΩΝΙΑ ΕΞΥΓΙΑΝΣΗΣ ΜΕ ΟΜΟΛΟΓΙΟΥΧΟΥΣ 

Η σηµερινή Διοίκηση της Εταιρείας έχει προβεί σε µία νέα 

συµφωνία εξυγίανσης, αγνοώντας και παροπλίζοντας την παλαιότερη 

συµφωνία που ήταν κατά πολύ καλύτερη όπως αναλυτικά αναφερόµαστε 

παραπάνω, η οποία στερείται νοµικής, οικονοµικής και ουσιαστικής 

βασιµότητας, είναι δε ευάλωτη προς ανατροπή σε κάθε τρίτο που έχει 

έννοµο συµφέρον προς τούτο, οδηγώντας µε την συµπεριφορά της 

αυτή την Εταιρεία σε ολική καταστροφή και βέβαιη πτώχευσή 

της. Θα έπρεπε, εποµένως, να απαντήσει η Διοίκηση της εταιρείας στα 

καίρια ερωτήµατα για την επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης, που έχουν 

προκύψει από την διαχείριση που ασκούν τα συγκεκριµένα πρόσωπα 

στην εταιρεία εδώ και 2,5 χρόνια και που εν τέλει την οδήγησαν σε αυτή 

την κακή συµφωνία, που θέσαµε και ενώπιον της Έκτακτης Γενικής 

Συνέλευσης των µετόχων που έλαβε χώρα στις 22.3.2021 και ουδέποτε 

απάντησε ως όφειλε και «εντέχνως» παραλείπει να αναφέρει ακόµα και 

στην κρινόµενη αίτησή της ορισµού ειδικού εντολοδόχου. Ρόλος του ΔΣ 

µίας εταιρείας είναι, ανάµεσα στα άλλα να ενηµερώνει επαρκώς τους 



µετόχους της στις Γενικές Συνελεύσεις, όταν δε θέτονται θεµελιώδη 

ερωτήµατα από τους µετόχους, οφείλει να παρέχει όλες τις απαιτούµενες 

πληροφορίες. Ενώ, όµως, καταθέσαµε εγγράφως στην Έκτακτη Γενική 

Συνέλευση των µετόχων στις 22.3.3021 υπόµνηµα µε πλήρη 

αιτιολόγηση της αρνητικής µας ψήφου, και κάνοντας καίρια ερωτήµατα 

ως προς την επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης και τη διαχείριση της 

εταιρείας τα τελευταία 2,5 χρόνια που οδήγησαν σε αυτή τη συµφωνία, η 

Διοίκηση της εταιρείας ΔΕΝ ΜΑΣ ΑΠΑΝΤΗΣΕ ΠΟΤΕ, ούτε καν µετά την 

Έκτακτη Γενική Συνέλευση, προκειµένου να υπερασπισθεί τις ενέργειές 

της, τη διαχείρισή της στην εταιρεία και κυρίως τη συµφωνία εξυγίανσης 

που είχε συνάψει µε τους πιστωτές της και έχει καταθέσει προς 

επικύρωση στο αρµόδιο Δικαστήριο. Έτι δε περαιτέρω, σήµερα που έχει 

εκδοθεί και η υπ’ αριθ. 186/2021 αναβλητική απόφαση του αρµόδιου 

Δικαστηρίου που αποφάνθηκε επί της αιτήσεώς σας επικύρωσης της 

συµφωνίας εξυγίανσης, είναι ακόµα πιο επίκαιρο και επιτακτικό να 

απαντήσετε σε όλα τα ερωτήµατα που σας είχα θέσει και εσκεµµένως δεν 

απαντάτε. Συγκεκριµένα, στις 22.3.2021 κατέθεσα στην Έκτακτη Γενική 

Συνέλευση το κάτωθι υπόµνηµα: 

ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΕΚΤΑΚΤΗ ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ 

 Της ανώνυµης εταιρείας µε την επωνυµία «FOLLI FOLLIE 

ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΗ ΚΑΙ ΤΕΧΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ»  



ΑΙΤΙΟΛΟΓΗΣΗ ΑΡΝΗΤΙΚΗΣ ΨΗΦΟΥ ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΟ ΜΟΝΟ ΘΕΜΑ 

ΤΗΣ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ 

---------------------- 

Σχετικά µε την Έκτακτη Γενική Συνέλευση Μετόχων της εταιρείας 

«FOLLI FOLLIE ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΗ ΚΑΙ ΤΕΧΝΙΚΗ 

ΕΤΑΙΡΕΙΑ» και δ.τ. «FF GROUP», που έχει συγκληθεί για τις 10.3.2021(και 

µετ’ αναβολή για τις 22.3.2021) µε µοναδικό θέµα συζήτησης την από 

31.12.2020 Συµφωνίας Εξυγίανσης – Μεταβίβασης Επιχείρησης που έχει 

υπογράψει η Διοίκηση της Εταιρείας µε πιστωτές αυτής, κατά τις διατάξεις 

των άρθ. 106β και 106δ ΠτΚ, µία συµφωνία η οποία πάσχει τόσο ως προς 

το νοµικό µέρος της όσο και ως προς το ουσιαστικό και είναι κατάφωρα 

εναντίον των συµφερόντων της Εταιρείας και των µετόχων/επενδυτών 

αυτής, ενδεικτικά και όχι περιοριστικά, τόσο υπό την ιδιότητά µου ως 

µετόχου όσο και συνοφειλέτη ως προς τις οφειλές προς το Δηµόσιο και τα 

Ασφαλιστικά Ταµεία, καταψηφίζω την πρόταση για τους κάτωθι λόγους: 

Α. ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗ ΝΟΜΙΚΗ ΑΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑ ΤΗΣ ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ 

ΕΞΥΓΙΑΝΣΗΣ 

Α.1. Ως προς τους συµβαλλόµενους πιστωτές 

Κατά τις ρητές διατάξεις του άρθρου 100 παρ. 1 ΠτΚ «…

Προκειµένου να επικυρωθεί συµφωνία εξυγίανσης, σύµφωνα µε το άρθρο 

106β, θα πρέπει να έχει συναφθεί από τον οφειλέτη και από πιστωτές του 

που εκπροσωπούν το εξήντα τοις εκατό (60%) του συνόλου των απαιτήσεων 

στο οποίο περιλαµβάνεται το σαράντα τοις εκατό (40%) των τυχόν 

εµπραγµάτως ή µε προσηµείωση υποθήκης εξασφαλισµένων 

απαιτήσεων…».  



Εν προκειµένω, η επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης έχει υπογραφεί 

µεταξύ της εταιρείας και των οµολογιούχων, οι οποίοι ναι µεν 

εξασφαλίζουν το απαιτούµενο εκ του νόµου 60%, πλην όµως δεν 

συµπεριλαµβάνουν και το 40% των εµπραγµάτως ασφαλισµένων. Όπως 

χαρακτηριστικά αναφέρεται στη σελίδα 35 της αίτησης για επικύρωση της 

συµφωνίας εξυγίανσης «…Συνακόλουθα δεν υπάρχουν πιστωτές της 

εταιρείας µε απαιτήσεις εµπραγµάτως εξασφαλισµένες ή µε πρσηµείωση 

υποθήκης ή µε ειδικό προνόµιο σύµφωνα µε τα άρθρα 21 και 100 του 

Πτωχευτικού Κώδικα, οι οποίοι να θίγονται από την παρούσα συµφωνία. 

Επιπρόσθετα, η Εταιρεία έχει εγγυηθεί για οφειλή της εταιρείας µε την 

επωνυµία «Qivos – We Create Customer Loyalty» (στην οποία έχει 

µειοψηφική συµµετοχή) και έχει παράσχει προσηµείωση υποθήκης σε 

ακίνητο ιδιοκτησίας (της Εταιρείας) υπέρ της «ATTICA BANK ΑΝΩΝΥΜΗ 

ΤΡΑΠΕΖΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ». Ωστόσο η Attica Bank δεν είναι πιστωτής της 

Εταιρείας για τους σκοπούς της παρούσας διαδικασίας εξυγίανσης 

δεδοµένου ότι η εµπραγµάτως εξασφαλισµένη οφειλή είναι ενήµερη 

(δηλαδή πληρώνεται κανονικά) και η εγγύηση της Εταιρείας δεν έχει 

ενεργοποιηθεί…».  

Είναι προφανές, όµως, ότι καίτοι δεν έχει ενεργοποιηθεί η εγγύηση 

της εταιρείας, δεν παύει να υφίσταται η οφειλή υπέρ της οποίας έχει 

εγγυηθεί και παράσχει προσηµείωση υποθήκης επί ακινήτου ιδιοκτησίας 

της, τελεί δε υπό αίρεση ως οφειλή και ανά πάσα στιγµή µπορεί στο µέλλον 

να ενεργοποιηθεί. Η δε εγγύηση αυτόµατως αναγάγει τον εγγυητή σε 

πιθανό οφειλέτη, για το λόγο αυτό και η Attica Bank είναι 

πιστώτρια της Εταιρείας και ως εκ τούτου θα έπρεπε να είχε 



προσυπογράψει την συµφωνία εξυγίανσης, προκειµένου να 

πληρούνται τα εκ του νόµου απαιτούµενα ποσοστά συµβεβληµέων 

πιστωτών. 

Α.2. Δυσχερέστερη θέση πιστωτών – Ασύµετρη ικανοποίησή 

τους 

Α.2.1. Ως προς το Δηµόσιο 

Το Δηµόσιο, όπως και η Διοίκηση της Εταιρείας συνοµολογεί, είναι 

εµπραγµάτως ασφαλισµένο ως προς τις απαιτήσεις του, θεωρώντας δε στη 

συµφωνία εξυγίανσης ότι δεν θίγονται και δεν περιορίζονται αυτές (οι 

απαιτήσεις) κρίνεται ότι δεν πρέπει να συµβληθεί ως εµπραγµάτως 

ασφαλισµένως πιστωτής. Πλην όµως, στην πραγµατικότητα θίγονται οι 

απαιτήσεις του Δηµοσίου αφού: 

- Ναι µεν συνεχίζουν να υφίστανται οι εµπράγµατες εξασφαλίσεις 

έως την πλήρη και ολοσχερή εξόφληση των ρυθµισµένων απαιτήσεων για 

την εξασφάλιση των οποίων έχουν εγγραφεί, όπως αναφέρεται στον όρο 

4.4.9 της συµφωνίας, στη συνέχεια όµως και στον όρο 4.4.11 αναφέρεται 

ότι «…Αναφορικά µε τυχόν υφιστάµενες …κατασχέσεις ή δεσµεύσεις επί 

των µεταβιβαζόµενων ακινήτων, αυτές αίρονται αυτοδικαίως µε την 

έκδοση δικαστικής απόφασης ….Στο πλαίσιο αυτό, το Ελληνικό Δηµόσιο, οι 

Οργανισµοί/Φορείς Κύριας και Επικουρικής Ασφάλισης, οι αρµόδιοι 

Δήµοι/Περιφέρειες, άλλες δηµόσιες αρχές ή/και τυχόν άλλοι πιστωτές της 

Εταιρείας…υποχρεούνται όπως εντός 10 εργάσιµων ηµερών από την 

έκδοση της δικαστικής απόφασης στην πλήρη άρση τυχόν (συντηρητικών/

αναγκαστικών) κατασχέσεων ή δεσµεύσεων…». Το γεγονός ότι υπάρχει 

εµπράγµατη ασφάλεια ισόποση µε την απαίτηση υπέρ του Δηµοσίου, δεν 



εξασφαλίζει ότι σε περίπτωση εκποίησης του ακινήτου αυτού το 

επιτευχθησόµενο πλειστηρίασµα θα εξοφλήσει πλήρως και 

ολοσχερώς τις απαιτήσεις του προσηµειούχου, όπως άλλωστε 

προκύπτει πέραν πάσης αµφιβολίας από σωρεία άκαρπων πλειστηριασµών 

που στην πορεία µειώνεται σηµαντικά το ποσό προσφοράς και επικύρωσης. 

Εποµένως, αναγκάζοντας το Δηµόσιο να άρει κάθε κατάσχεση ή 

δέσµευση περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας, ή να επιβάλλει 

στο ενδιάµεσο χρόνο έως την έκδοση δικαστικής απόφασης, επί 

της ουσίας έρχεται σε δυσµενέστερη θέση από αυτή που θα ήταν σε 

περίπτωση που δεν υπήρχε αυτή η συµφωνία εξυγίανσης. 

-  Τέλος, στον όρο 3.9. της συµφωνίας αναφέρεται ότι «…Οι κατά την 

ηµεροµηνία αναφοράς εµφαινόµενες στο ισοζύγιο υποχρεώσεις της 

εταιρείας προς το Ελληνικό Δηµόσιο…συνολικού ποσού 15.162.347,74 

ευρώ, έχουν ήδη ρυθµιστεί σύµφωνα µε τις σχετικές ρυθµίσεις οφειλών που 

έχουν συµφωνηθεί µε το Ελληνικό Δηµόσιο, και θα παραµείνουν στην 

Εταιρεία και δεν θα µεταβιβασθούν στην OpsCo. Εποµένως,  οι παραπάνω 

υποχρεώσεις προς το Ελληνικό Δηµόσιο δεν θίγονται από τη Συµφωνία 

Εξυγίανσης. Οι δόσεις των ανωτέρω ρυθµίσεων οφειλών προς το Ελληνικό 

Δηµόσιο θα αποπληρώνονται από την Εταιρεία µέχρι την Ηµεροµηνία 

Ολοκλήρωσης της Συναλλαγής. Οι υπολειπόµενες δόσεις των ανωτέρω 

ρυθµίσεων οφειλών θα καταβάλλονται στο Ελληνικό Δηµόσιο απευθείας 

από την OpsCo µετά την Ηµεροµηνία Ολοκλήρωσης της Συναλλαγής, και 

οι καταβολές αυτές αποτελούν µέρος του τιµήµατος για την απόκτηση του 

Μεταβιβαζόµενου Ενεργητικού. Ωστόσο, η ανάληψη των εν λόγω 

υποχρεώσεων από την OpsCo δεν συνιστά σε καµία περίπτωση αναδοχή 



των φορολογικών υποχρεώσεων της Εταιρείας προς το Ελληνικό Δηµόσιο 

από την OpsCo…». Εποµένως, ναι µεν θεωρητικά θα πληρώνει η OpsCo τις 

δόσεις, πλην όµως δεν έχει καµία δέσµευση επ’ αυτού, αφού δεν 

αναδέχεται το χρέος, το οποίο και παραµένει στην Εταιρεία, η οποία 

όµως βάσει της συµφωνίας αυτής δεν θα έχει κανένα ουσιαστικά 

περιουσιακό στοιχείο και δεν εµφαίνεται να έχει και κανένα εισόδηµα, 

όπως αναλυτικά θα αναφέρω παρακάτω, ως εκ τούτου γεννάται το 

ερώτηµα πώς θα πληρώνει αυτές τις δόσεις, αλλά και τις νέες οφειλές που 

θα δηµιουργήσει στο Δηµόσιο, για τις οποίες οµοίως δεν θα έχει 

εξασφάλιση. Οµοίως, καµία πρόβλεψη δεν γίνεται για όσες οφειλές 

βεβαιωθούν αργότερα από την επικύρωση της συµφωνίας, που 

αναφέρονται όµως σε παλαιότερες περιόδους, φαινόµενο που είναι πολύ 

συχνό όσον αφορά το Δηµόσιο και οφειλές µεγάλων εταιρειών. 

Α.2.2. Ως προς τους Ασφαλιστικούς Φορείς 

Οι ασφαλιστικοί οργανισµοί, οι οποίοι δεν έχουν εµπράγµατη 

εξασφάλιση ως προς τις απαιτήσεις τους αλλά σε περίπτωση βίαιης 

εκποίησης των περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας θα ελάµβαναν το 

100% των απαιτήσεών τους, θίγονται άµεσα και βαρέως από την συµφωνία 

εξυγίανσης, αφού: 

- Σύµφωνα µε τον όρο 4.4.7 και προκειµένου να µεταβιβασθούν τα 

ακίνητα, «…ο αρµόδιος Έφορος, οι αρµόδιοι Διευθυντές φορέων κύριας ή 

επικουρικής ασφάλισης, ως και ο αρµόδιος Προϊστάµενος οποιασδήποτε 

άλλης αρχής….υποχρεούνται να χορηγήσουν Αποδεικτικό Ενηµερότητας 

Χρεών προς το Δηµόσιο και τα Ασφαλιστικά Ταµεία (Βεβαίωση Οφειλής)…», 

εξαναγκάζοντας µε τον τρόπο αυτό να δώσουν τα Ασφαλιστικά 



Ταµεία τις απαιτούµενες βεβαιώσεις προκειµένου να 

µεταβιβασθούν τα ακίνητα, δηλαδή να απωλέσουν το µοναδικό 

όπλο που έχουν προς εξασφάλιση είσπραξης των απαιτήσεών 

τους, αφού είναι γνωστό τοις πάσι ότι επί της ουσίας και εν τοις πράγµασι 

αυτή είναι και η εξασφάλιση των ταµείων είσπραξης των απαιτήσεών τους, 

ότι δηλαδή δεν µπορεί κανείς να εκποιήσει περιουσιακά στοιχεία χωρίς τις 

απαιτούµενες βεβαιώσεις που για να χορηγηθούν είτε προκαταβάλλεται η 

απαίτηση των ασφαλιστικών ταµείων είτε παρακρατείται από το τίµηµα 

µεταβίβασης.  

- Οµοίως, όπως και για το Δηµόσιο, στον όρο 4.4.11 προβλέπεται ότι 

«…Αναφορικά µε τυχόν υφιστάµενες …κατασχέσεις ή δεσµεύσεις επί των 

µεταβιβαζόµενων ακινήτων, αυτές αίρονται αυτοδικαίως µε την έκδοση 

δικαστικής απόφασης ….Στο πλαίσιο αυτό, το Ελληνικό Δηµόσιο, οι 

Οργανισµοί/Φορείς Κύριας και Επικουρικής Ασφάλισης, οι αρµόδιοι 

Δήµοι/Περιφέρειες, άλλες δηµόσιες αρχές ή/και τυχόν άλλοι πιστωτές της 

Εταιρείας…υποχρεούνται όπως εντός 10 εργάσιµων ηµερών από την 

έκδοση της δικαστικής απόφασης στην πλήρη άρση τυχόν (συντηρητικών/

αναγκασ τ ικών ) κατασχέσεων ή δεσµ εύσεων…» , εποµ ένως 

απογυµνώνοντας τους ασφαλιστικούς οργανισµούς και από τυχόν 

κατασχέσεις ή δεσµεύσεις που έχουν ή που µπορούν να 

επιβάλλουν έως την έκδοση της δικαστικής απόφασης, χωρίς 

καµία όµως εξασφάλιση είσπραξης των απαιτήσεών τους. 

- Τέλος, στον όρο 3.10. της συµφωνίας αναφέρεται ότι «…Οι κατά 

την ηµεροµηνία αναφοράς εµφαινόµενες στο ισοζύγιο υποχρεώσεις της 

εταιρείας προς τους Οργανισµούς/Φορείς Κύριας ή Επικουρικής 



Ασφάλισης συνολικού ποσού 1.676.790,86 ευρώ…το σύνολο της οφειλής 

θα παραµείνει στην Εταιρεία και δεν θα µεταβιβασθεί στην OpsCo. 

Εποµένως,  οι παραπάνω υποχρεώσεις προς τους Οργανισµούς/Φορείς 

Κύριας ή Επικουρικής Ασφάλισης δεν θίγονται από τη Συµφωνία 

Εξυγίανσης. Οι δόσεις των ανωτέρω ρυθµίσεων οφειλών προς τους  

Οργανισµούς/Φορείς Κύριας ή Επικουρικής Ασφάλισης θα 

αποπληρώνονται από την Εταιρεία µέχρι την Ηµεροµηνία Ολοκλήρωσης 

της Συναλλαγής. Οι υπολειπόµενες δόσεις των ανωτέρω ρυθµίσεων 

οφειλών θα καταβάλλονται στο Ελληνικό Δηµόσιο απευθείας από την 

OpsCo µετά την Ηµεροµηνία Ολοκλήρωσης της Συναλλαγής, και οι 

καταβολές αυτές αποτελούν µέρος του τιµήµατος για την απόκτηση του 

Μεταβιβαζόµενου Ενεργητικού. Ωστόσο, η ανάληψη των εν λόγω 

υποχρεώσεων από την OpsCo δεν συνιστά σε καµία περίπτωση αναδοχή 

των φορολογικών υποχρεώσεων της Εταιρείας προς τους Οργανισµούς/

Φορείς Κύριας ή Επικουρικής Ασφάλισης από την OpsCo…». Εποµένως, 

όπως και ανωτέρω για το Δηµόσιο, ναι µεν θεωρητικά θα πληρώνει η 

OpsCo τις δόσεις, πλην όµως δεν έχει καµία δέσµευση γι’ αυτό, 

αφού δεν αναδέχεται το χρέος, το οποίο και παραµένει στην Εταιρεία, 

η οποία όµως βάσει της συµφωνίας αυτής δεν θα έχει κανένα ουσιαστικά 

περιουσιακό στοιχείο και δεν εµφαίνεται να έχει και κανένα εισόδηµα, 

όπως αναλυτικά θα αναφέρω παρακάτω, ως εκ τούτου γεννάται το 

ερώτηµα πως θα πληρώνει αυτές τις δόσεις, αλλά και τις νέες οφειλές που 

θα δηµιουργήσει στα Ασφαλιστικά Ταµεία, για τις οποίες οµοίως δεν θα 

έχουν εξασφάλιση. Οµοίως, καµία πρόβλεψη δεν γίνεται για όσες οφειλές 

βεβαιωθούν αργότερα από την επικύρωση της συµφωνίας, που 



αναφέρονται όµως σε παλαιότερες περιόδους, φαινόµενο που είναι πολύ 

συχνό όσον αφορά τα Ασφαλιστικά Ταµεία και οφειλές µεγάλων εταιρειών. 

Α.3. Ως προς τους εργαζόµενους 

Στον όρο 8.1.3. της σύµβασης εξυγίανσης, αναφέρεται ότι «…πάσης 

φύσεως αξιώσεις πρώην εργαζοµένων της Εταιρείας των οποίων οι 

συµβάσεις εργασίας είχαν λυθεί κατά την Ηµεροµηνία Αναφοράς, 

ανεξάρτητα από την εγκυρότητα της καταγγελίας τους και τη φύση των 

αξιώσεών τους (ενδεικτικά ακυρότητα καταγγελίας, αµοιβές, αποζηµιώσεις, 

µη ληφθείσες άδειες, κ.λπ.), καθώς και πάσης φύσεως αξιώσεις 

εργαζοµένων (ενδεικτικά αµοιβές, αποζηµιώσεις πάσης φύσεως, µη 

ληφθείσας άδειας κ.λπ.), είτε έχουν ήδη εγερθεί είτε όχι και/η είτε έχουν 

επιδιωχθεί δικαστικά είτε όχι, δεν µεταβιβάζονται στην OpsCo (ή στο 

ελληνικό υποκατάστηµα της OpsCo ή της European AssetsCo ή 

οποιασδήποτε άλλης θυγατρικής της) και θα παραµείνουν στην Εταιρεία. 

Ακόµη, δεν θα µεταβιβασθούν οιεσδήποτε τυχόν οικονοµικές υποχρεώσεις 

οποιασδήποτε αιτίας τις οποίες ενδέχεται να έχει η Εταιρεία έναντι πρώην 

Διευθυντικών Στελεχών η/και οικονοµικές υποχρεώσεις οιασδήποτε αιτίας 

έναντι νυν διευθυντικών στελεχών οι οποίες υπερβαίνουν τις 

προβλεπόµενες από την κείµενη Νοµοθεσία υποχρεώσεις..» 

Είναι προδήλως και προκλητικά δυσµενέστερη η θέση στην οποία 

τίθενται τόσο παλαιότεροι εργαζόµενοι οι οποίοι έχουν απαιτήσεις από την 

Εταιρεία όσο και τα νυν διευθυντικά στελέχη, αφού σε περίπτωση βίαιης 

εκποίησης των περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας θα ελάµβαναν 

προνοµιακά το 100% των απαιτήσεών τους, ενώ τώρα µε τη 

συµφωνία, οι απαιτήσεις τους θα παραµείνουν στην Εταιρεία, η 



οποία θα είναι χωρίς κανένα περιουσιακό στοιχείο επί της 

ουσίας, χωρίς κανένα εισόδηµα επαρκές, όπως προκύπτει πέραν 

πάσης αµφιβολίας από τη συµφωνία εξυγίανσης αφού όλα της τα 

περιουσιακά στοιχεία µεταβιβάζονται, ως εκ τούτου χωρίς καµία 

διασφάλιση ότι οι απαιτήσεις τους θα µπορούν να ικανοποιηθούν. 

Εποµένως, παρανόµως και ενάντια στις ρητές διατάξεις του νόµου, χαίρουν 

δυσµενέστερης αντιµετώπισης και ικανοποίησης από την περίπτωση βίαιης 

εκποίησης. 

Α.4. Αναφορικά µε το ειδικό προνόµιο του άρθρου 154α ΠτΚ 

Σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 154α ΠτΚ προνόµιο 

απολαµβάνουν «…α) Οι απαιτήσεις από χρηµατοδοτήσεις οποιασδήποτε 

φύσεως προς την επιχείρηση του οφειλέτη, προκειµένου να εξασφαλιστεί η 

συνέχιση της δραστηριότητας και των πληρωµών της, η διάσωσή της και η 

διατήρηση ή επαύξηση της περιουσίας της, µε βάση τη συµφωνία 

εξυγίανσης ή το σχέδιο αναδιοργάνωσης. Το ίδιο προνόµιο έχουν και 

απαιτήσεις προσώπων που, µε βάση τη συµφωνία εξυγίανσης, 

συνεισέφεραν αγαθά ή υπηρεσίες προς το σκοπό συνέχισης της 

δραστηριότητας της επιχείρησης και των πληρωµών, για την αξία των 

αγαθών ή των υπηρεσιών που συνεισέφεραν. Επίσης, το ίδιο προνόµιο 

έχουν και απαιτήσεις από χρηµατοδότηση κάθε φύσης και παροχή αγαθών 

και υπηρεσιών προς την επιχείρηση του οφειλέτη που δίδονται για τους 

σκοπούς του πρώτου εδαφίου και γεννώνται κατά το χρονικό διάστηµα των 

διαπραγµατεύσεων για την επίτευξη συµφωνίας εξυγίανσης, το οποίο 

δύναται να απέχει έως έξι (6) µήνες, κατ` ανώτατο όριο, από την 

ηµεροµηνία υποβολής της αίτησης επικύρωσης. Το προνόµιο του 



προηγούµενου εδαφίου υφίσταται ανεξάρτητα από την επικύρωση ή µη της 

συµφωνίας εξυγίανσης, εφόσον οι σκοποί των χρηµατοδοτήσεων ή των 

παροχών και η ύπαρξη του προνοµίου προβλέπονται ρητά στη συµφωνία 

εξυγίανσης ή σε συµβάσεις που καταρτίζονται κατά το ανωτέρω χρονικό 

διάστηµα. Το προνόµιο των προηγούµενων εδαφίων δεν αφορά σε 

µετόχους ή εταίρους για τις εισφορές τους σε µετρητά ή σε είδος στα 

πλαίσια αύξησης του κεφαλαίου του οφειλέτη». 

Στον όρο 3.7.1. αναφέρεται ότι «…θα παράσχουν χρηµατοδότηση 

στην Εταιρεία δια της έκδοσης οµολογιών (από την Εταιρεία) υψηλής 

εξασφάλισης µέσω ιδιωτικής τοποθέτησης έως του ποσού των 13.007.018 

ευρώ που θα χρησιµοποιηθεί από την Εταιρεία για κεφάλαιο κίνησης του 

οµίλου κατά τη διάρκεια της ενδιάµεσης περιόδου και την πληρωµή των 

δαπανών που σχετίζονται µε τη σύναψη και υλοποίηση της παρούσας 

Συµφωνίας Εξυγίανσης…», ενώ στον όρο 3.7.3 αναφέρετε ότι «…η 

Ενδιάµεση Χρηµατοδότηση θα απολαµβάνει το υπερπρονόµιο του άρθρου 

154α του ΠτΚ, δεδοµένου ότι θα χορηγηθεί για την επιβίωση και τη 

συνέχιση της λειτουργίας της Επιχείρησης έως την επικύρωση της 

Συµφωνίας Εξυγίανσης…». 

Όµως, όπως και η ίδια η Διοίκηση της Εταιρείας συνοµολογεί, από το 

ως άνω ποσό Ενδιάµεσης Χρηµατοδότησης , κατέβαλε ήδη 

8.000.000,00 ευρώ (!!!) για αµοιβές παροχής υπηρεσιών που 

έχουν ήδη παρασχεθεί και, που προφανώς δεν αφορούν την 

επιβίωση και λειτουργία της επιχείρησης, ως εκ τούτου δεν 

µπορούν να έχουν το υπερ-προνόµιο του άρθρου 154α ΠτΚ.  

Α.5. Ως προς το ακίνητο του Βουκουρεστίου 



Στον όρο 4.4.16 αναφέρεται ότι «…Πριν από την Ηµεροµηνία 

Ολοκλήρωσης της Συναλλαγής, θα επιτραπεί στην Εταιρεία να επιδιώξει 

την πώληση ή διάθεση των συµφερόντων της επί της ιδιοκτησίας στο 

Βουκουρέστι, υπό την προϋπόθεση ότι η εν λόγω πώληση ή διάθεση θα 

επιτρέπεται να πραγµατοποιηθεί από την Εταιρεία µόνο υπό τους 

ακόλουθους όρους: α) η πώληση ή η διάθεση που θα πραγµατοποιηθεί θα 

έχει αντίτιµο σε µορφή µετρητών και β) η Εταιρεία θα έχει εξασφαλίσει 

δίκαιη αγοραία αξία…».  

Σύµφωνα µε τις ρητές διατάξεις του ΠτΚ και ειδικότερα του άρθρου 

106 παρ. 2, µε την κατάθεση αίτησης επικύρωσης συµφωνίας εξυγίανσης 

επάγεται αυτοδικαίως η απαγόρευση διάθεσης των ακινήτων και του 

εξοπλισµού της οφειλέτριας εταιρείας, και αυτό γιατί η διαδικασία 

εξυγίανσης µίας οφειλέτριας αποτελεί συλλογική µορφή ικανοποίησης των 

πιστωτών και τελεί υπό την αίρεση επικύρωσης της συµφωνίας από το 

Δικαστήριο, ως εκ τούτου είναι απαραίτητη η διατήρηση όλων των 

περιουσιακών της στοιχείων αναλλοίωτων έως την έκδοση 

αποφάσεως, ούτως ώστε σε περίπτωση απόρριψης να µην έχει 

περιέλθει σε δυσµενέστερη θέση. Εποµένως, παρανόµως έχει 

αποφασισθεί να εκποιήσει η Διοίκηση της Εταιρείας το ακίνητο 

στο Βουκουρέστι.  

Α.6. Επικαιροποιηµένα οικονοµικά στοιχεία 

Σύµφωνα µε τις ρητές διατάξεις του άρθρου 106β παρ. 1 του ΠτΚ «…

Στην περίπτωση αυτή ο υπολογισµός των συµβαλλόµενων πιστωτών γίνεται 

µε βάση κατάσταση πιστωτών που επισυνάπτεται στη συµφωνία εξυγίανσης 

και αναφέρεται σε ηµεροµηνία που δεν προηγείται της ηµεροµηνίας 



υποβολής της συµφωνίας στο δικαστήριο περισσότερο από τρεις µήνες». 

Κατ’ ανάλογη εφαρµογή δε και ερµηνεία του νόµου, τα οικονοµικά 

στοιχεία από τα εµπορικά της βιβλία που συνοδεύουν την αίτηση 

επικύρωσης συµφωνίας και κατά τη συζήτησή της,  δεν πρέπει να 

υπερβαίνουν το διάστηµα των 3 µηνών, προκειµένου αφενός να είναι 

επικαιροποιηµένα και αφετέρου και πρακτικώς να αποδεικνύουν το βάσιµο 

του συνταχθέντος επιχειρηµατικού σχεδίου για το µεσοδιάστηµα που έχει 

παρέλθει έως τη συζήτηση της αίτησης επικύρωσης της συµφωνίας.  

Εποµένως, τόσο η κατάσταση πιστωτών που προσκοµίσθηκαν κατά 

τη συζήτηση της αίτησης επικύρωσης της συµφωνίας όσο και τα ισοζύγια 

από τα εµπορικά βιβλία της εταιρείας, θα έπρεπε να είναι τουλάχιστον 

ηµεροµηνίας 30.11.2020 και όχι 30.9.2020 που ήταν αυτά που 

προσκοµίσθηκαν. 

Α .7. Δυσχερέστερη θέση ως προς το σύνολο των 

ικανοποιηθέντων πιστωτών – contra legem 

Η λογιστική κατάσταση που παρατίθεται µε ηµεροµηνία 30.9.2020 

δεν περιλαµβάνει τις θυγατρικές εταιρείες του οµίλου παρά µόνο τη 

µητρική εταιρεία, µε αποτέλεσµα να µην περιλαµβάνονται όλα τα στοιχεία 

του Ενεργητικού και των Υποχρεώσεων, ως εκ τούτου όλα τα 

συµπεράσµατα που σύρονται από τη λογιστική αυτή κατάσταση να είναι 

λανθασµένα, όπως και κυρίως, η ικανοποίηση των πιστωτών σε περίπτωση 

βίαιης εκποίησης, όταν τα περιουσιακά στοιχεία των θυγατρικών, 

που δεν περιλαµβάνονται επαναλαµβάνω, ανέρχονται στο ποσό 

των 83.825.000,00 ευρώ , σύµφωνα µε την κατάσταση 

χρηµατοοικονοµικής θέσης του οµίλου στις 31.12.2019 που ο ίδιος ο 



εµπειρογνώµονας επικαλείται στην σελ.  36 της έκθεσής του, εποµένως 

είναι λανθασµένο το συµπέρασµα στο οποίο καταλήγει η Διοίκηση της 

Εταιρείας, τόσο στην αίτηση επικύρωσης όσο και στο επιχειρηµατικό σχέδιο 

ότι µε την συµφωνία εξυγίανσης θα ικανοποιηθούν υποχρεώσεις 

ύψους 167 εκ. ευρώ αντί 139 εκ. ευρώ σε περίπτωση πτώχευσης 

της εταιρείας, αφού αντιθέτως σε περίπτωση πτώχευσης της 

εταιρείας θα εισέπτρατταν οι πιστωτές 222.825.000,00 ευρώ!!!! 

   

 Β. ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΑΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑ ΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ 

ΣΤΟΙΧΕΙΩΝ ΤΟΥ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΑΙΤΗΣΗΣ 

ΕΞΥΓΙΑΝΣΗΣ 

 Β.1. Αναφέρεται στη σελ. 3 του Επιχειρηµατικού Σχεδίου ότι µε βάση 

το 10ετές επιχειρηµατικό σχέδιο η εύλογη αξία της εταιρείας  υπολογίζεται 

σε 167εκ. 

Αυτό, όµως που δεν εξηγείται είναι πώς προκύπτει αυτό και  που 

στηρίζεται αφού στο επιχειρηµατικό σχέδιο δεν υπάρχουν  

προβλεπόµενες καταστάσεις χρηµατοοικονοµικής θέσης  από τις 

οποίες να προκύπτει τέτοιο συµπέρασµα. 

Β.2. Στο κεφάλαιο 1.2. αναφέρετε ότι «…Το ύψος των λειτουργικών 

ταµειακών ροών βασίζεται στο επιχειρηµατικό σχέδιο που εκπόνησε η 

Διοίκηση και το οποίο προβλέπει εκτενείς ενέργειες εξυγίανσης. Στους 

πίνακες παρατίθενται οι συνολικές ταµειακές ροές των λειτουργικών 

δραστηριοτήτων του Οµίλου, συµπεριλαµβανοµένων των δαπανών 

εξυγίανσης και αναδιάρθρωσης. Οι συγκεκριµένες ταµειακές ροές 



περιλαµβάνουν το προϊόν ενδεχόµενων εκποιήσεων µη λειτουργικών 

περιουσιακών στοιχείων. Οι οργανικές λειτουργικές ταµειακές ροές µετά τις 

απαιτούµενες κεφαλαιουχικές επενδύσεις είναι κατά συνέπεια οι 

ελεύθερες ταµειακές ροές που µπορούν να χρησιµοποιηθούν για την 

καταβολή φόρων, τόκων και για την εξυπηρέτηση του χρέους του Οµίλου 

όπως αυτό θα αναδιαρθρωθεί µετά την απόφαση του δικαστηρίου..».  

Όµως, στους πίνακες που παρατίθενται ΔΕΝ υπάρχει πίνακας 

σ υ ν ο λ ι κ ώ ν τ α µ ε ι α κ ώ ν ρ ο ώ ν , ο ύ τ ε κ α τ α σ τ ά σ ε ι ς 

χρηµατοοικονοµικής θέσης ώστε να διαπιστώνεται  η δυνατότητα 

εξόφλησης των υποχρεώσεων, όπως εσείς ισχυρίζεστε!!! 

Παρακάτω δε υπάρχει ο ισχυρισµός ότι «…Η Εταιρεία (OldCo) θα 

είναι βιώσιµη µε βάση το Επιχειρηµατικό Πλάνο και τα λειτουργικά της 

έξοδα καλύπτονται πλήρως µε βάση το άρθρο 111.11 της Συµφωνίας 

Εξυγίανσης όπου προβλέπεται ότι θα δικαιούται ετήσια αµοιβή από τα 

έσοδα της OpsCo από την πώληση του αποθέµατος των προϊόντων που 

περιλαµβάνονται στο Παράρτηµα 3 της Συµφωνίας Εξυγίανσης µε 

ηµεροµηνία απόκτησης πριν από τις 30.9.2019. Η ετήσια αµοιβή αυτή θα 

ανέρχεται στο ποσό των €235.000 ετησίως (αυξανόµενη σύµφωνα µε τα 

παρακάτω) για χρονικό διάστηµα οκτώ (8) ετών από την Ηµεροµηνία 

Ολοκλήρωσης της Συναλλαγής (η «Ετήσια Αµοιβή»). Από το παραπάνω ποσό 

της Ετήσιας Αµοιβής, (ί) €150.000 (συµπεριλαµβανοµένων φόρων και 

πάσης φύσεως τελών) αυξανόµενα µε τον ετήσιο δείκτη πληθωρισµού στην 

Ελλάδα θα αποδίδονται για λειτουργικά έξοδα της Εταιρίας που έχουν 

προϋπολογιστεί σύµφωνα µε το Επιχειρηµατικό Σχέδιο και (ii) €85.000 θα 

αποδίδονται αποκλειστικά και µόνο για την ικανοποίηση των απαιτήσεων 



του άρθρου IIΙ.3.16 της Συµφωνίας Εξυγίανσης. Η ανωτέρω Ετήσια Αµοιβή 

θα καταβάλλεται στην Εταιρεία µόνο κατά τον βαθµό που η Εταιρεία δεν 

θα έχει άλλες πηγές εσόδων (συµπεριλαµβανοµένων ενδεικτικά τυχόν 

µερισµάτων από τη συµµετοχή της στο µετοχικό κεφάλαιο της OpsCo) που 

να επαρκούν για την κάλυψη των ανωτέρω λειτουργικών της εξόδων και 

των ανωτέρω απαιτήσεων...»  

Για µία ακόµα φορά, όµως, δεν υπάρχει πίνακας ταµειακών 

ροών, ούτε καταστάσεις χρηµατοοικονοµικής θέσης ώστε να 

διαπιστώνεται  η δυνατότητα εξόφλησης των υποχρεώσεων. 

Κυρίως, όµως, δεν ενσωµατώνεται η συµµετοχή των θυγατρικών του 

οµίλου, όπως γινόταν πάντοτε, που είναι κρίσιµη για τη βιωσιµότητα της 

επιχείρησης.  

Μάλιστα, από την παρουσίαση της εταιρείας προς τους  επενδυτές 

που έγινε τον Νοέµβριο του 2020 προκύπτουν τα κατωτέρω։ 

Folli 
Follie SA 2020 2021 2022 2023

-- Wholesale 1.171,20 1.671,20 3.186,40 4.200,00

-- Retail 17.571,0
0

24.494,6
0 32.707,40 34.083,00

-- E-Commerce 9.165,10 7.231,50 7.621,30 8.200,00

-- DPS 7.364,40 9.819,20 14.013,60 14.756,20

-- Direct 0 0 0 0

Net Sales (wo IC) 35.271,
70

43.216,
60

57.528,7
0

61.239,3
0

Gross profit 13.403,
20

19.015,
30

26.750,9
0

30.313,4
0

Gross Margin % 38,00% 44,00% 46,50% 49,50%



Η Folli Follie SA συµµετέχει  στον ενοποιηµένο κύκλο εργασιών  και στο 
ενοποιηµένο µικτό κέρδος։ 

Οι  Θυγατρικές  συµµετέχουν  στον ενοποιηµένο κύκλο εργασιών  και στο 
ενοποιηµένο µικτό κέρδος։ 

Από τα ανωτέρω προκύπτει ότι η συµµετοχή  των θυγατρικών  στην 

δραστηριότητα του Οµίλου είναι σηµαντική. 

Group 
Level 2020 2021 2022 2023

-- Wholesale 12.604,8
0 2.046,70 4.811,80 7.075,40

-- Retail 44.422,9
0

60.764,0
0 75.222,60 85.962,50

-- E-Commerce 15.135,9
0

11.305,7
0 11.802,00 12.517,00

-- DPS 7.434,40 9.889,20 14.083,60 14.826,20

-- Direct 30,6 30,6 30,6 30,6

Net Sales (wo IC) 79.628,
60

84.036,
20

105.950,
70

120.411,
70

Gross profit 29.976,
00

37.571,
50

49.558,6
0

58.556,3
0

Gross Margin % 37,60% 44,70% 46,80% 48,60%

Συµµετοχή στις 
πωλήσεις 44,30% 51,43% 54,30% 50,86%

Συµµετοχή στο µικτό 
κέρδος 44,71% 50,61% 53,98% 51,77%

Συµµετοχή στις 
πωλήσεις 55,70% 48,57% 45,70% 49,14%

Συµµετοχή στο µικτό 
κέρδος 55,29% 49,39% 46,02% 48,23%



Στο  επιχειρηµατικό σχέδιο για την εξυγίανση ωστόσο δεν 

παρουσιάζονται οικονοµικά στοιχεία των θυγατρικών ώστε να 

διαµορφώσουµε άποψη για την βιωσιµότητα  του σχεδίου. 

Β.3. Αναφορικά µε την Εταιρεία (OldCo) και για το διάστηµα από 

1.1.2020 έως και 31.12.2021 αναφέρεται ότι «…Για το διάστηµα έως 31 

Δεκεµβρίου 2021, οπότε και αναµένεται η επικύρωση της Συµφωνίας 

Εξυγίανσης, έχει εκπονηθεί αναλυτικό επιχειρηµατικό σχέδιο λειτουργικής 

εξυγίανσης, ανά επιχειρηµατική µονάδα και χώρα δραστηριότητας, βάσει 

παραδοχών που περιγράφονται κατωτέρω…» 

Για µία ακόµα φορά, όµως, δεν παρατίθεται αναλυτικό 

επιχειρηµατικό σχέδιο λειτουργικής εξυγίανσης 

Αµέσως δε παρακάτω αναφέρεται ότι «…Στον παρακάτω πίνακα 

παρουσιάζονται οι συνολικές ταµειακές ροές από όλες τις επιµέρους 

λειτουργικές δραστηριότητες του Οµίλου για την περίοδο 1 Ιανουαρίου 

2020 έως 31 Δεκεµβρίου 2021 και στην συνέχεια οι ταµειακές ροές της 

OldCo από 1 Ιανουαρίου 2022 έως 31 Δεκεµβρίου 2029. Οι εν λόγω 

ταµειακές ροές έχουν προσαρµοστεί σύµφωνα µε τρέχοντα δεδοµένα που 

διαθέτει η Διοίκηση…». 

Στον πίνακα, όµως, δεν παρουσιάζονται ταµειακές ροές  αλλά 

τα αποτελέσµατα περιόδων, αποτελέσµατα τα οποία επί της 

ουσίας δεν βασίζονται πουθενά, είναι εντελώς αυθαίρετα και µόνο 

προς δηµιουργία εντυπώσεων, αφού δεν παρουσιάζονται καταστάσεις 

χρηµατοοικονοµικής θέσης ώστε να διαπιστώνεται  η δυνατότητα 

εξόφλησης των υποχρεώσεων.  



Β.4. Αναφέρεται ότι «….Το αναλυτικό επιχειρηµατικό σχέδιο 

λειτουργικής εξυγίανσης, έχει εκπονηθεί ανά Επιχειρηµατική Μονάδα και 

χώρα δραστηριότητας. Σηµειώνεται ότι η Εταιρεία για την προετοιµασία του 

επιχειρηµατικού σχεδίου έλαβε υπόψη τα υπόλοιπα της κατάστασης 

χρηµατοοικονοµικής θέσης της 31 Δεκεµβρίου 2021, όπως διαµορφώθηκαν 

µετά τις παρακάτω προσαρµογές για την ενδιάµεση περίοδο 1 Ιανουαρίου 

2020 έως 31 Δεκεµβρίου 2021…» 

Όµως, για µία ακόµα φορά, ΔΕΝ παρατίθεται  αναλυτικό 

επιχειρηµατικό σχέδιο λειτουργικής εξυγίανσης ανά Επιχειρηµατική Μονάδα 

και χώρα δραστηριότητας , ούτε κατάσταση χρηµατοοικονοµικής θέσης της 

31 Δεκεµβρίου 2021!!! 

Β.5. Αναφέρεται ότι «…Στον παρακάτω πίνακα παρουσιάζονται οι 

συνολικές ταµειακές ροές από όλες τις επιµέρους λειτουργικές 

δραστηριότητες της OpsCo για την περίοδο 1 Ιανουαρίου 2022 έως 31 

Δεκεµβρίου 2029…» 

Στον πίνακα όµως  δεν παρουσιάζονται ταµειακές ροές  αλλά 

τα αποτελέσµατα περιόδων. Δεν παρουσιάζονται καταστάσεις 

χρηµατοοικονοµικής θέσης ώστε να διαπιστώνεται το βάσιµο των 

επικαλούµενων αποτελεσµάτων και ως εκ τούτου η δυνατότητα 

εξόφλησης των υποχρεώσεων. 

Β.6. Για την εταιρεία European AssetsCo και για την περίοδο από 

1.1.2022 έως 31.12.2029, αναφέρεται ότι «…Για το διάστηµα από 1 

Ιανουαρίου 2022, όταν αναµένεται η επικύρωση της Συµφωνίας 

Εξυγίανσης, έχει εκπονηθεί αναλυτικό επιχειρηµατικό σχέδιο ανά ακίνητο, 

βάσει παραδοχών που περιγράφονται κατωτέρω…» 



Δεν παρατίθεται όµως αναλυτικό επιχειρηµατικό σχέδιο ανά 

ακίνητο!!! 

Επίσης αναφέρεται ότι «…Στον παρακάτω πίνακα παρουσιάζονται οι 

συνολικές ταµειακές ροές από όλες τις επιµέρους λειτουργικές 

δραστηριότητες της European AssetsCo για την περίοδο 1 Ιανουαρίου 2022 

έως 31 Δεκεµβρίου 2029…» 

Δεν παρουσιάζονται όµως για µία ακόµα φορά καταστάσεις 

χρηµατοοικονοµικής θέσης ώστε να διαπιστώνεται  η δυνατότητα 

εξόφλησης των υποχρεώσεων. 

Β.7. Στο ισοζύγιο της 30.9.2020 που έχει επισυναφθεί στην αίτηση 

επικύρωσης της συµφωνίας, αναφέρεται ότι η αξία των µετοχών DUFRY 

ανέρχεται στο ποσό των 99.995.501,28 ευρώ, ενώ στην Έκθεση του 

Ορκωτού/Επιχειρηµατικό Σχέδιο, κάνετε µία πρόβλεψη για υποτίµηση 

αξίας 28.805.172,28 ευρώ, µε υπολειπόµενη αξία των µετοχών το ποσό 

των 71.190.329,00 ευρώ. Είναι πράγµατι, απορίας άξιον πως επικαλείται 

η Διοίκηση της Εταιρείας ότι στις 30.9.2020 η αξία των µετοχών αυτών 

ήταν τόσο υψηλή, δηλαδή 99.995.501,28 ευρώ, όταν η αξία της 

µετοχής της εταιρείας αυτής που διαπραγµατεύεται στο ελβετικό 

χρηµατιστήριο την ηµεροµηνία εκείνη ανερχόταν στο ποσό των 

49.98 ελβετικών φράγκων, ήτοι συνολικά οι µετοχές ιδιοκτησίας 

της Εταιρείας 38.272.972,97 ευρώ!!!! Εποµένως υπάρχει µία 

διαφορά 61.722.528,31 ευρώ, ανεξήγητα προφανώς!!!! 

ΥΠΟΛΟΙΠΟ                                                                                         
99.995.501,28 



ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΓΙΑ ΥΠΟΤΙΜΗΣΗ                                                          
28.805.172,28 
ΥΠΟΛΟΙΠΟ                                                                                          
71.190.329,00 

Β.8. Η λογιστική κατάσταση που παρατίθεται µε ηµεροµηνία 

30.9.2020 δεν περιλαµβάνει τις θυγατρικές εταιρείες του οµίλου 

παρά µόνο τη µητρική εταιρεία , µε αποτέλεσµα να µην 

περιλαµβάνονται όλα τα στοιχεία του Ενεργητικού και των Υποχρεώσεων, 

ως εκ τούτου όλα τα συµπεράσµατα που σύρονται από τη λογιστική αυτή 

κατάσταση να είναι λανθασµένα, όπως και κυρίως, η ικανοποίηση των 

πιστωτών σε περίπτωση βίαιης εκποίησης, όταν τα περιουσιακά στοιχεία των 

θυγατρικών, που δεν περιλαµβάνονται επαναλαµβάνω, ανέρχονται στο 

ποσό των 83.825.000,00 ευρώ, σύµφωνα µε την κατάσταση 

χρηµατοοικονοµικής θέσης του οµίλου στις 31.12.2019 που ο ίδιος ο 

εµπειρογνώµονας επικαλείται στην σελ.  36 της έκθεσής του, εποµένως 

είναι λανθασµένο το συµπέρασµα που καταλήγει η Διοίκηση της Εταιρείας, 

τόσο στην αίτηση επικύρωσης όσο και στο επιχειρηµατικό σχέδιο ότι µε την 

συµφωνία εξυγίανσης θα ικανοποιηθούν υποχρεώσεις ύψους 167 

εκ. ευρώ αντί 139 εκ. ευρώ σε περίπτωση πτώχευσης της 

εταιρείας, αφού αντιθέτως σε περίπτωση πτώχευσης της 

εταιρείας θα εισέπτρατταν οι πιστωτές 222.825.000,00 ευρώ!!!! 

Β.9. Η λογιστική κατάσταση που επισυνάπτεται µε ηµεροµηνία 

30.9.2020 δεν συµφωνεί µε το ισοζύγιο της 30.9.2020 στα εξής σηµεία: 

Α) Ασυµφωνία  του µη κυκλοφορούντος  Ενεργητικού 



ΣΤΟΙΧΕΙΑ 
ΕΝΕΡΓΗΤΙΚ
ΟΥ

ΩΣ 
ΙΣΟΖ. 
Γ.Λ  

30/09/
2020(Α)

ΠΙΝΑΚ
ΑΣ ΣΕΛ 

43  
ΕΚΘΕΣ
ΗΣ(Β)

 
ΠΑΡΑΡ
ΤΗΜΑ 

3 
ΕΚΘΕΣ
ΗΣ (Γ)

ΔΙΑ
ΦΟΡ
Α (Α-
Β)

ΔΙΑΦΟ
ΡΑ (Β-Γ)

ΔΙΑΦΟ
ΡΑ (Α-
Γ)

ΜΗ 
ΚΥΚΛΟΦΟΡΟ
ΥΝΤΑ 
ΣΤΟΙΧΕΙΑ 
ΕΝΕΡΓΗΤΙΚ
ΟΥ 

ΕΝΣΩΜΑΤΑ 
ΠΑΓΙΑ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΚ
Α ΣΤΟΙΧΕΙΑ

28.731.
703,84

34.385.
174,56

34.385.
174,56

-5.65
3.470

,72 0,00
-5.653.
470,72

ΕΠΕΝΔΥΤΙΚΑ 
ΑΚΙΝΗΤΑ

41.581.
296,30

38.692.
466,67

26.605.
965,95

2.888
.829,

63
12.086.
500,72

14.975
.330,3

5

ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ 
ΧΡΗΣΕΙΣ 
( ΜΙΣΘΩΣΕΙΣ)

29.511.
837,88

26.747.
196,79

26.752.
523,93

2.764
.641,

09
-5.327,

14
2.759.

313,95

ΛΟΙΠΕΣ 
ΜΑΚΡ/ΣΜΕΣ 
ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ( 
ΚΩΔ 1811)

5.737.5
78,82

5.734.5
66,52

5.734.5
66,52

3.012
,30 0,00

3.012,
30

ΑΫΛΑ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΚ
Α ΣΤΟΙΧΕΙΑ 
(16)

521.336
,07

521.336
,07

521.336
,07 0,00 0,00 0,00

ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 
ΣΕ 
ΘΥΓΑΤΡΙΚΕΣ 

48.869.
893,01

48.869.
893,01

48.869.
893,01 0,00 0,00 0,00

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙ
Σ ( ΚΩΔ 
1800+1801)

ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 
ΔΙΑΘΕΣΙΜΕΣ 
ΠΡΟΣ 
ΠΩΛΗΣΗ (34)

71.344.
897,45

71.344.
197,05

71.344.
197,05

700,4
0 0,00 700,40



Β) Απαιτήσεις από πελάτες & προκαταβολές πελατών  

Στη σελίδα 43 της Έκθεσης του Εµπειρογνώµονα/Επιχειρηµατικού 

Σχεδίου, και συγκεκριµένα στο Παράρτηµα 3 στις σελ. 117, 136-144 και 

152-155: 

1.Ενώ αναφέρεται ότι τα ποσά προκύπτουν από τα βιβλία  

δεν υπάρχει συµφωνία των απαιτήσεων  µε το ισοζύγιο 30/09 /

2020. 

2. Δεν συµφωνεί  το  υπόλοιπο  του ισοζυγίου 30/09 /2020 

µε  το αναλυτικό ισοζύγιο  πελατών ։ 

Αφού, όµως, δεν υπάρχει συµφωνία µεταξύ των δύο 

ισοζυγίων, η δε διαφορά τους είναι πολύ µεγάλη, της τάξεως των 

15.123.401,12 ευρώ (!!!), πως τεκµαίρεται ότι τα ποσά που 

αναγράφονται στους αναλυτικούς πίνακες της έκθεσης είναι 

πραγµατικά και στοιχειοθετηµένα;;;; 

  

ΣΥΝΟΛΟ ΜΗ 
ΚΥΚΛΟΦΟΡΟ
ΥΝΤΩΝ 
ΣΤΟΙΧΕΙΩΝ

226.29
8.543,

37

226.29
4.830,

67

214.21
3.657,

09
3.71
2,70

12.08
1.173,

58

12.08
4.886,

28

Ισοζύγιο 30/09/2020-πελάτες 37.537.405,30

Ισοζύγιο πελατών30/09/2020 22.414.004,18

Διαφορά 15.123.401,12



Γ. ΩΣ ΠΡΟΣ ΤΗΝ ΟΥΣΙΑΣΤΙΚΗ ΑΒΑΣΙΜΟΤΗΤΑ ΤΗΣ 

ΣΥΜΦΩΝΙΑΣ ΕΞΥΓΙΑΝΣΗΣ 

Γ.1. Αναφέρεται στη δοµή της εταιρείας, και όπως ήταν η θέση της 

στις 30.9.2020, ότι η δοµή της εταιρείας περιλαµβάνει 48 θυγατρικές ανά 

τον κόσµο, ενώ στην πραγµατικότητα υπάρχουν µόνο 3 θυγατρικές στο 

εξωτερικό, και συγκεκριµένα οι εταιρείες στο Λουξεµβούργο 

χαρτοφυλακίου και financing, η Ρουµανία, η Βουλγαρία και η Κύπρος, 

ενώ στην Ελλάδα η «Μαρίνα Μυτιλήνης», Planaco, Cosmetics. Γιατί δεν 

δίνονται οι απαιτούµενες λεπτοµέρειες, ούτε από τη Διοίκηση της Εταιρείας 

αλλά ούτε και από τον ορκωτό λογιστή που έχει συντάξει την 

επισυναπτόµενη στην αίτηση επικύρωσης της συµφωνίας εξυγίανσης 

έκθεσή του ως όφειλε, σε ποιες 25 χώρες βρίσκονται τα 

υποτιθέµενα 600 σηµεία πώλησης, ανά χώρα και ανά σηµείο 

πώλησης τις προβλεπόµενες από τη Διοίκηση πωλήσεις, τζίρους, 

έξοδα κ.λπ.; Γιατί προφανώς δεν υπάρχουν, κυρίως µετά την κατάρρευση 

του δικτύου του οµίλου στην Ασία, κατάρρευση για την οποία η σηµερινή 

Διοίκηση της Εταιρείας φέρει την αποκλειστική ευθύνη αφού: 

Τα πρόσωπα που απαρτίζουν τη σηµερινή Διοίκηση της Εταιρείας 

είχαν αναλάβει ήδη  από το καλοκαίρι του 2018 και σε κάθε περίπτωση 

από τον Ιανουάριο 2019 τη διοίκηση του οµίλου της Ασίας από την Αθήνα 

και το Hong Kong. Καθ’ όλη τη διάρκεια της διοίκησης του υπο-οµίλου από 

την Ελλάδα, ενηµερωνόνονταν καθηµερινώς για τα cash-flows και έδιναν 

εγκρίσεις για αποφάσεις και ενέργειες για τις αγορές τους. Στην 

πραγµατικότητα, η διοίκηση της Ασίας από την Ελλάδα και τους 



αντιπροσώπους της απέτυχε παταγωδώς!!! Με δυσθεώρατους µισθούς, 

απολύοντας σοβαρά έµπειρα στελέχη αντικαθιστώντας τους µε νέα 

στελέχη, µε διπλάσιους και τριπλάσιους µισθούς, που ύστερα από λίγο 

παραιτούντο, δηµιουργήθηκαν τεράστιες ζηµιές, απαγορεύθηκε στη 

Διευθύντρια Παραγωγής να παράξει νέες συλλογές και σειρές bestsellers, 

που προφανώς είναι απαραίτητα για επιχείρηση µόδας, δόθηκε εντολή να 

πωλούνται αποκλειστικά τα παλαιά εµπορεύµατα επί 30 µήνες, έκλεισαν 

καταστήµατα και θυγατρικές, έπαυσαν τις συµφωνίες µε τις µεγάλες 

αεροπορικές εταιρείες, διαλύθηκε η φήµη και η πελατεία του brand FF και 

εν τέλει το δίκτυο πωλήσεων της εταιρείας στην Ασία, µία αγορά που 

καλύπτει σήµερα το 50% της παγκόσµιας κατανάλωσης προϊόντων της 

βιοµηχανίας µόδας!!! 

Τα πρόσωπα της σηµερινής Διοίκησης δεν ενδιαφέρθηκαν 

και κυρίως δεν προβήκαν ως οφείλαν σε σύνταξη business plan 

για την εξυγίανση των θυγατρικών, παρ’ όλο που η Deloitte HK 

είχε προτείνει στους διευθυντές κάποιο σχέδιο. Δεν ενδιαφερθήκαν 

να πάρουν καν αντίγραφα των τραπεζικών λογαριασµών, δεν 

πιστοποιήσαν 319 εκ. δολ. ανείσπρακτες εξαγωγές και δάνεια προς τις 

θυγατρικές από την Sourcing, µε έγγραφα τιµολογίων, εξαγωγών, 

φορτωτικών, ασφαλίστρων και εκτελωνισµών στις χώρες µε δασµούς και 

πληρωµένο ΦΠΑ κατά τις εισαγωγές. Το µόνο που πραγµατικά τους 

ενδιέφερε ήταν να πωληθεί η οικία στο Hong Kong, να εισπράξουν από την 

FF Group Sourcing 6.350.000 USD, να βάλετε τη Sourcing να πληρώσει 

για λογαριασµό της Αθήνας 2.500.000 USD για συµβούλους και 

δικηγόρους, και µετά να θέσουν την FF Group  Sourcing  σε εκκαθάριση 



µέσα σε µία νύκτα, ατάκτως και χωρίς κανένα απολύτως προγραµµατισµό, 

ενάντια στα συµφέροντα του οµίλου. 

Γ.2. Στο Σχέδιο Εξυγίανσης γίνεται αναφορά στο Επιχειρηµατικό 

Σχέδιο, χωρίς όµως να γίνεται ανάλυση ανά χώρα, ανά σηµείο 

πώλησης και ανά κατηγορία προϊόντος, πράγµα πρωτοφανές για 

ένα business plan, στην ανάπτυξη στις κατηγορίες καλλυντικών, 

ένδυσης, υποδηµάτων και προϊόντων µόδας. 

Όσον αφορά τα καλλυντικά, είναι γνωστό τοις πάσι ότι υπάρχει ένα 

µόνο κατάστηµα του οµίλου στην Κηφισιά, το οποίο ανήκει στην θυγατρική 

COSMETICS, την οποία δεν ενοποιεί η Διοίκηση στα οικονοµικά στοιχεία 

και στο Επιχειρηµατικό Σχέδιο. Το κατάστηµα αυτό δεν είναι τίποτε άλλο 

παρά ένα ακόµα από τα εκατοντάδες όµοια σε όλη την Ελλάδα που 

αγοράζουν από τους εισαγωγείς και πωλούν λιανικώς, αφού δεν έχει πλέον 

κανένα brand για χονδρική πώληση. Για να υπάρξει επιτυχία στην 

κατηγορία αυτή, θα πρέπει να αναπτυχθεί η χονδρική πώληση αλλά και το 

δίκτυο καταστηµάτων λιανικής, ώστε να προσελκύσει το ενδιαφέρον 

κάποιου brand. Δυστυχώς όµως µετά την αποχώρηση και του τελευταίου 

µέλους της οικογένειας των ιδρυτών της εταιρείας από το Διοικητικό 

Συµβούλιο, ακόµα και από τη θέση του µη εκτελεστικού µέλους και υπό 

την ιδιότητα του εµπορικού συµβούλου, ξεκίνησε η απώλεια των brands η 

οποία πήρε τη µορφή όχι µόνο της αποχώρησης των brands αλλά και της 

αποποµπής τους, όπως συνέβη µε την περίπτωση της. 

Όσον αφορά τους υπολειπόµενους τοµείς, το ΝΙΚΕ είναι το µόνο 

brand που προσφέρει ακόµα κερδοφορία. Όµως µε τη σταδιακή µείωση 

των σηµείων πώλησης προφανώς δεν θα την αποφέρει και στο µέλλον. Οι  



θυγατρικές της Ρουµανίας και της Βουλγαρίας διανέµουν αποκλειστικά 

κατά 90% χονδρικά και λιανικό µόνο προϊόντα ΝΙΚΕ. Η διανοµή στην 

Ελλάδα δεν είναι αποκλειστική και υπάρχουν πολλά καταστήµατα 

λιανικής που αγοράζουν κατ’ ευθείαν από τη ΝΙΚΕ Ολλανδίας, έως 

ότου εγκατασταθεί ο νέος αποκλειστικός διανοµέας, εταιρεία ιταλικών 

συµφερόντων. Όσον αφορά τα καταστήµατα collectives, είναι µία ανάλογη 

περίπτωση µε αυτή των καλλυντικών. Αγοράζοντας προϊόντα από τους 

εισαγωγείς, από γνωστά εµπορικά σήµατα, έχουν ακριβώς ότι εµπορεύµατα 

έχουν χιλιάδες µικρά καταστήµατα σε όλη την ελληνική επικράτεια, οπότε 

δεν προσφέρουν κάποια προοπτική ανάπτυξης και κεδροφορίας. Το 

Factory Outlet Αεροδροµίου, µε τη σταδιακή µείωση των αποθεµάτων του 

από 108 εκ. ευρώ σε 28 εκ. ευρώ το 2020, θα απαξιωθεί αφού σε λίγο 

διάστηµα δεν θα υπάρχουν επώνυµα προϊόντα ιδιοκτησίας του οµίλου και 

θα µείνει απλώς µία ακριβή οργάνωση µε ακριβό ενοίκιο, και θα νοικιάζει 

τους χώρους στους εισαγωγείς των brands πληρώνοντας ενοίκιο στον 

Αερολιµένα Αθηνών. Όµως, είναι σκληρός ο ανταγωνισµός µε τα άλλα 

οργανωµένα εµπορικά πάρκα, είναι πολύ πιο επιθετικά, ενώ συνεχώς 

ανοίγουν τοπικά outlets που έχουν κατευθείαν ανταγωνισµό µε τις νέες 

συνθήκες της ηλεκτρονικής αγοράς, που κάθε κατάστηµα φιλοδοξεί να 

έχει το δικό του site και να προσφέρει εκπτωτικά προϊόντα, αδιαφορώντας 

για τις επίσηµες εκπτώσεις της λιανικής. Το ίδιο ισχύει και για το Factory 

Πειραιώς, µε τα διαφορά ότι δεν πληρώνει ενοίκιο, όµως πληρώνει δόσεις 

l e a s i n g . Το τ ρ ί τ ο o u t l e t σ τ ο ν Αγ . Σ τ έφανο , ε ί να ι άν ευ 

ενδιαφέροντος,καλύπτει λίγα τ.µ. και είναι εκτός αγοράς. Οι πωλήσεις, 

όπως όλοι γνωρίζουµε, είναι ελάχιστες.  



Γ.3. Στο σχέδιο εξυγίανσης και στο Επιχειρηµατικό Σχέδιο γίνεται 

αναφορά για τις προοπτικές των προϊόντων Folli Follie και Links of 

London, όταν συστηµατικά και επισταµένως η Διοίκηση της Εταιρείας έχει: 

- απαξιώσει το διεθνές δίκτυο πωλήσεων των προϊόντων της 

Folli Follie, κλείνοντας θυγατρικές και καταστήµατα, 

εξαφανίζοντας κάθε αξιοπιστία, φήµη και αναγνωρισιµότητα από το 

καταναλωτικό κοινό, χωρίς καµία ουσιαστική αιτία, όπως αναφέροµαι 

παραπάνω για την περίπτωση της FF Group Sourcing και θα επεξηγήσω 

περαιτέρω παρακάτω 

- επί 30 µήνες δεν έχει επιτρέψει την παραγωγή best sellers 

και νέων συλλογών. Διέλυσε το art department του Hong Kong και της 

Αθήνας, και απέλυσε χαρισµατικούς σχεδιαστές, που τους αξιολόγησε 

βάσει µισθού και όχι βάσει ταλέντου. Αξίζει να σηµειωθεί, ότι ακόµα και εν 

καιρώ COVID και ενώ η οικονοµία κατέρρεε, οι µόνες εταιρείες που 

κατάφεραν να επιβιώσουν ήταν αυτές που είχαν εξαγωγικό χαρακτήρα, 

και όχι αυτές που είχαν αµιγώς εσωτερικής κατανάλωσης πωλήσεις. 

- δεν αξιολόγησε την προσφορά στον Όµιλο της FF Group Sourcing 

παραγωγής, που επένδυσε 319 εκ. ευρώ στην ανάπτυξη network σε 

Ευρώπη και Ασία. Σήµερα, δεν υπάρχουν σηµεία πώλησης στην Ασία, 

Αµερική, Ευρώπη, δεν υπάρχουν Duty Free Shops στα µεγάλα αεροδρόµια 

της Ασίας, και τις 3 εναποµείνασες θυγατρικές του οµίλου στην Ασία τις 

εγκατέλειψε η Διοίκηση της Εταιρείας και είναι πλέον στα πρόθυρα 

πτωχεύσεων, κλείνοντας κατ’ αυτόν τον τρόπο το δίκτυο πωλήσεων, όταν θα 

µπορούσε να δηµιουργήσει κέρδη παράγοντας προϊόντα όπως όλες οι 



βιοτεχνίες και βιοµηχανίες που έχουν εξωστρέφεια που επέζησαν και έχουν 

µεγάλα κέρδη από τις εξαγωγές τους.  

- Όσον αφορά την Links of London έγινε το µεγαλύτερο έγκληµα 

που θα µπορούσε ποτέ να συµβεί: 

Ο εκκαθαριστής της Deloitte Αγγλίας, είχε καταφέρει µέσω 

διαδικασίας σιωπηλής πτώχευσης που προβλέπεται στο Αγγλικό δίκαιο, να 

δηµιουργήσει µία πρόταση προς ενδιαφερόµενους επενδυτές, µεταξύ των 

οποίων και η Εταιρεία η οποία είχε ήδη απωλέσει το brand, να αγοραστεί η 

αγγλική θυγατρική απαλλαγµένη από υποχρεώσεις και βάρη, µε νέο 

φορολογικό µητρώο, µε το σήµα, µε επιλογή κερδοφόρων καταστηµάτων, 

µε µεταβίβαση όλων των προϊόντων που υπήρχαν στα µη κερδοφόρα 

καταστήµατα, την παρουσία του brand Selfridges και Harrold’s, καθώς 

επίσης και στο µεγάλο outlet στο Chelsey, µε το Links Site που ήταν 

κερδοφόρο. Δηλαδή θα υπήρχε η επανεκκίνηση της Links of London, 

χωρίς καµία οικονοµική επιβάρυνση από παλαιές υποχρεώσεις, µε 

πληρωµένο εµπόρευµα τουλάχιστον για 2 έτη, και θα ήταν σήµερα ο 

µοχλός της επανεκκίνησης του brand. Όλα αυτά θα τα πετύχαινε η 

Εταιρεία µε συµψηφισµό 80 εκ. ευρώ που χρωστούσε η Links 

προς την Εταιρεία και µόλις 2.500.000,00 ευρώ µετρητά, γεγονός 

που είχε ενθουσιάσει µάλιστα το ΔΣ, όταν έµαθε ότι είχε κερδίσει το 

διαγωνισµό. Τότε, όµως, ο Γ. Σάµιος, ανακοίνωσε ότι δεν διαθέτει τα 

χρήµατα το ταµείο και αρνήθηκε. Στη συνέχεια, όµως, προχώρησε και 

συµψήφισε τα 80 εκ απαίτηση από την Links of London 

προκειµένου να πάρει πίσω µόνο το σήµα, ανερυθρίαστα δε βγήκε 

να το ανακοινώσει µε µεγάλη υπερηφάνεια!!! Προφανώς έκρινε 



ότι δεν περίσευαν 2.500.000,00 ευρώ, (γιατί αποκλείεται να µην 

υπήρχε στο ταµείο τότε το συγκεκριµένο ποσό), που θα 

εξαγόραζαν το σύνολο της επιχείρησης της Links, µόνο τα 

περιουσιακά χωρίς καµία υποχρέωση, αφού προτιµάει η σηµερινή 

διοίκηση να δίνει 8 εκ. ευρώ αµοιβές σε συµβούλους!!!! 

 Γ.4. Αναφερόµενοι στα αίτια που οδήγησαν στη συµφωνία 

εξυγίανσης, µε γλαφυρότητα αναφέρεται η Διοίκηση στη φερόµενη «κακή 

διαχείριση» από την οικογένεια Κουτσολιούτσου, πλην όµως τα ίδια τα 

νούµερα που παραθέτει την διαψεύδουν παταγωδώς, αφού βάσει των 

ισολογισµών και του ισοζυγίου που η Διοίκηση επικαλείται προκύπτουν τα 

εξής: 

  

                         ΠΑΛΑΙΑ 

                      ΔΙΟΙΚΗΣΗ ΝΕΑ ΔΙΟΙΚΗΣΗ

          2017 2018  2020  

ΔΙΑΦΟΡΕΣ



Στα δε ταµειακά διαθέσιµα θα πρέπει να προστεθούν: 

1.600.000,00 ευρώ από την πώληση του ελικοπτέρου 

14.700.000,00 ευρώ από την πώληση του σπιτιού στο Hong Kong 

47.400.000,00 ευρώ από την πώληση µετοχών Dufry 

13.000.000,00 ευρώ ενδιάµεση χρηµατοδότηση 

Εν ολίγοις, τα πρόσωπα που απαρτίζουν τη σηµερινή Διοίκηση της 

Εταιρείας έχουν καταφέρει µέσα σε 2,5 σχεδόν χρόνια να φέρετε 

την εταιρεία, από την καθαρή θέση που είχε την 31.12.2017, 

έχοντας δηλαδή πληρώσει πλήρως και ολοσχερώς τις 

υποχρεώσεις της, συµπεριλαµβανοµένων και των οµολογιούχων, 

ύψους 69.557.000,00 ευρώ να έχει έρθει σε αρνητική θέση 

Περιουσιακά  

Στοιχεία  794 εκ.          428.281 εκ.           273.940 εκ.          -520 

εκ.

Αποθέµατα    108.870 εκ.   87.716 εκ.           28.175 εκ.  -80.695 

εκ.

Ταµ. Διαθ.    176.670 εκ.     6.415 εκ.                820 χιλ.   - 175.850 

εκ.

Πωλήσεις    559.218 εκ. 296.846 εκ.            79.828 εκ.   - 479.590 

εκ.

Ζηµιές   -136.187εκ.    -260.003 εκ.       -460.400 εκ.     -324.213 

εκ.

Καθαρή  

Θέση              69.557 εκ.   

     

-175.471 εκ.      -274.363 εκ.  

-343.920 εκ.



-343.920.000,00 ευρώ και να έχουν µειωθεί τα περιουσιακά της 

στοιχεία κατά 520.000.000,00 ευρώ!!!! Και χωρίς καµία ντροπή, στις 

20.2.2020 η Διοίκηση της Εταιρείας, εδήλωνε ανερυθρίαστα σε σχετική 

ερώτηση των µετόχων αναφορικά µε τα περιουσιακά στοιχεία της 

Εταιρείας, ότι δεν υπήρχε καµία ουσιαστική διαφορά παρά µόνον η 

πώληση του ελικοπτέρου και του σπιτιού (!!!), ενώ γνώριζε ότι ήταν µείον 

κατά 520 εκ. ευρώ.  

Πριν, εποµένως, ζητήσει την έγκριση της Γενικής Συνέλευσης των µετόχων 

για τη συµφωνία εξυγίανσης, η Διοίκηση οφείλει αναλυτικά να εξηγήσει 

στους µετόχους πώς µειώσε την περιουσία της εταιρείας και κατ’ επέκταση 

όχι µόνον των βασικών µετόχων αλλά του συνόλου των µετόχων κατά 520 

εκ. ευρώ, πως εκµηδένησε 175.850.000,00 ευρώ µετρητά και 

άλλα 69.700.000,00 ευρώ πουλώντας περιουσιακά στοιχεία 

πλέον 13.000.000,00 ευρώ ενδιάµεσης χρηµατοδότησης 

ενεχυράζοντας το ΜΙΝΙΟΝ και το ακίνητο στο Κορωπί, έχοντας στο 

ταµείο µόνον 820.000,00 ευρώ, πως δηµιούργησε ζηµιές 

460.400.000,00 ευρώ και εν τέλει πως κατάφερε ενώ είχε 

παραλάβει µία εταιρεία µε καθαρή θέση 69.557.000,00 ευρώ 

σήµερα η καθαρή θέση του οµίλου να είναι -349.920.000,00 

ευρώ;;;; 

 Γ.5. Η σηµερινή Διοίκηση προχώρησε σε µία ενδιάµεση 

χρηµατοδότηση, µε ενέχυρο το ΜΙΝΙΟΝ και το ακίνητο στο Κορωπί, ποσού 

13.000.000,00 ευρώ, προτάσσοντας τη δικαιολογία ότι µε αυτό το 

ποσό θα µπορέσει να αντιµετωπίσει τις τρέχουσες ανάγκες της 

εταιρείας και την οµαλή λειτουργία της έως την έκδοση 



αποφάσεως επικύρωσης της συµφωνίας εξυγίανσης. Πως, 

εποµένως, όπως προκύπτει και από το CREDITOR UPDATE Νοεµβρίου 

2020 που οι ίδιοι έχουν αναρτήσει στην ιστοσελίδα της εταιρείας, ήδη έως 

σήµερα έχουν καταβάλει για τιµολόγια συµβούλων και νοµικών 

το Δεκέµβριο το ποσό των 6.100.000,00 ευρώ, τον Ιανουάριο 

750.000,00 ευρώ και το Φεβρουάριο 900.000,00 ευρώ, ήτοι 

συνολικά το ποσό των 7.750.000,00 ευρώ σε συµβούλους, αφήνοντας 

ανεξόφλητους τους εργαζόµενους της εταιρείας που έχουν απολύσει και µε 

τους οποίους έχουν κάνει διακανονισµό ή άλλους πιστωτές της εταιρείας, 

για τους οποίους προβλέπεται στη συµφωνία ότι θα απαξιωθούν ουσιαστικά 

οι απαιτήσεις τους;  

 Ενώ δε στο creditors update αυτό, το οποίο απαοτελεί και µέρος 

ουσιαστικά του business plan βάσει του οποίου ζητείται η επικύρωση της 

συµφωνίας εξυγίανσης, παρουσιάζεται το cashflow για 13 µήνες, ήτοι έως 

την 28.2.2021, η Διοίκηση προβλέπει πωλήσεις για το Σεπτέµβριο 4.345 

εκ. και τον Οκτώβριο 4.655 εκ., ενώ γνωρίζει ήδη ποιες είναι οι πωλήσεις 

(και σίγουρα δεν πληριάζουν καν αυτά τα ποσά). Εν συνεχεία, προβλέπει 

τις καλύτερες πωλήσεις των µηνών Νοεµβρίου 2020/Δεκεµβρίου 2020/

Ιανουαρίου 2021/Φεβρουαρίου 2021 συνολικά και αντιστοίχως 

6.485.000,00 /6.975.000,00 /5.553.000,00 /4.201.000,00, πλέον την 

ενδιαµέση χρηµατοδότηση 13.000.000,00 ευρώ, συνολικά το ποσό των 

36.214.000,00 ευρώ (!!!), ενώ στη συνέχεια δηλώνει ταµειακά 

διαθέσιµα µόλις 1.714.000,00 ευρώ!!! Πως έχουν ξοδευτεί λοιπόν 

αυτά τα διαθέσιµα, και κυρίως, πως σκοπέυει να επιβιώσει οικονοµικά η 

Εταιρεία τους επόµενους µήνες, χωρίς καµία χρηµατοδότηση;;; Όλα αυτά 



αποδεικνύονται πέραν πάσης αµφιβολίας από τον αµέσως παρακάτω 

πίνακα: 

  2020 2021    

Proj Proj Proj Proj    

€'000 NOV DEC JAN FEB
ΣΥΝΟ
ΛΟ

ΠΟΣΟΣ
ΤΟ

Cash Sales (inc. VAT) 5,49
5 5,86 4,68

8
3,43

6    

Retail 4,18
5 5,07 3,44

3
2,65

2    

Wholesale 150 150 500 185    

E-shop 1,16 640 745 600    

Collections from 
Credit Receivables - - - -    

Collections from 
Tenants - DPS 925 1,05 800 700    

Intragroup transfers - - - -    

Collections from 
Rents/KAE 65 65 65 65    

Other - - - -    

Durfy Sales Proceeds           

Interim Financing - 12 - -    

Cash Inflows 6,48
5

18,9
75

5,55
3

4,20
1

35,21
4  

             

Employee 
compensation -1,6 -2,15 -1,0

2
-1,2

8 -6,05 17,18%

Wages & Salaries -650 -1,3 -560 -560    

Employer 
contributions -650 -550 -360 -620    

Compensations -220 -220 -60 -60    

Other Staff benefits 
(inc. Insurance) -55 -55 -20 -20    



Από τον ανωτέρω πίνακα προκυπτει ότι։ 

Board of Director 
payments -25 -25 -20 -20    

Merchandise 
purchases -450 - -2 -1,5 -3,95 11,22%

Consultants’ fees -20 -6,1 -750 -900 -7,95 22,58%

Auditors’ fees - -100 -50 -200    

Legal & other 
advisors (inc. 
restructuring)

-20 -6 -700 -700
   

Tax expenses (inc. 
VAT) -951 -787 -710 -603 -3,078 8,74%

Operational Leases -400 -400 -350 -350 -1,5 4,26%

Financial Leases -480 -510 -385 -385 1,76 5,00%

Car Leases -25 -25 -10 -10 -0,07 0,20%

Intragroup transfers - - - -    

Other -985 -1,03
5 -803 -823 -3,646 10,35%

Cash Outflows -4,9
11

-11,0
07

-6,0
28

-5,8
51

-24,48
4  

             

Initial available 
cash balance

-5,7
03 -4,13 3,83

9
3,36

3 -5,703  

Net Cash Flow 1,57
4

7,96
8 -475 -1,6

5 7,417  

Ending available 
cash balance*

-4,1
3

3,83
9

3,36
3

1,71
4 1,714  

Για αµοιβές συµβούλων 
διατέθηκε  το 22,58%

Για αµοιβές προσωπικού 
διατέθηκε  το 17,18%



Εποµένως, για µία ακόµα φορά προκύπτει ότι το µόνο µέληµα 

της σηµερινής Διοίκησης είναι να πληρώνει τις αστρονοµικές 

«αµοιβές συµβούλων», σε βάρος των υποχρεώσεων της εταιρείας 

προς τους εργαζόµενους και για την απρόσκοπτη συνέχιση 

λειτουργίας της, όταν έχει καταβάλει λιγότερα στους εργαζόµενους και 

για αγορές εµπορευµάτων, που θα εξασφάλιζαν αν µη τι άλλο την 

παρουσία και δυναµική της εταιρείας.   

Γ.6. Η Διοίκηση προχώρησε σε µία ενδιάµεση χρηµατοδότηση ποσού 

12.000.000,00 ευρώ, την οποία ήδη εξανέµησε όπως προαναφέρω κυρίως 

σε αµοιβές συµβούλων και νοµικών και όχι για τα λειτουργικά έξοδα της 

εταιρείας, βάζοντας ενέχυρο σε δύο από τα καλύτερα ακίνητα της εταιρείας 

και συγκεκριµένα το ΜΙΝΙΟΝ και το κτίριο στο Κορωπί, τα οποία η 

ίδια η Διοίκηση αξιολογεί ότι αξίζουν σήµερα, που είναι πεσµένη 

η κτηµαταγορά, στο ποσό των 23.500.000,00 ευρώ!!! Στο σχέδιο 

εξυγίανσης, το 2022 δεν υπάρχει η αποπληρωµή του δανείου, ενώ 

προβλέπεται εκποίηση των ακινήτων. Επί της ουσίας δηλαδή, έχετε 

προαποφασιστεί να εκποιηθούν τα ακίνητα αυτά, ή να δοθούν στους 

δανειστές, για το ποσό των 13.000.000,00 ευρώ, ζηµιώνοντας κατ’ 

αυτόν τον τρόπο την εταιρεία τουλάχιστον κατά 10 εκ. ευρώ! 

Γ.7. Στο σχέδιο εξυγίανσης προβλέπεται έκδοση οµολόγου, πλην 

όµως στο ίδιο σχέδιο για τα έτη 2020-2029 δεν υπάρχει αποπληρωµή του 

5ετούς οµολόγου της OpsCo. Πως θα αποπληρωθεί, λοιπόν, όταν βάσει του 

ίδιου σχεδίου προβλέπεται για: 

Για αγορές εµπορευµάτων 
διατέθηκε  το 11,22%



Το έτος 2020 ζηµιές 32.530.000,00 ευρώ 

Το  έτος 2021 ζηµιές 19.961.000,00 ευρώ 

Το έτος 2022 ζηµιές 3.660.000,00 ευρώ 

Το έτος 2023 κέρδη 1.245.000,00 ευρώ 

Το έτος 2024 κέρδη 2.548.000,00 ευρώ 

Το έτος 2025 κέρδη 1.807.000,00 ευρώ 

Το έτος 2026 κέρδη 8.350.000,00 ευρώ 

Το έτος 2027 κέρδη 7.925.000,00 ευρώ 

Το έτος 2028 κέρδη 9.312.000,00 ευρώ 

Το έτος 2029 κέρδη 7.523.000,00 ευρώ 

 Ακόµα δηλαδή και µε τα νούµερα που η Διοίκηση παραθέτει στο 

Σχέδιο Εξυγίανσης, τα όποία όπως λεπτοµερώς αναφέρω παραπάνω είναι 

έωλα, αβάσιµα και χωρίς καµία στοιχειοθέτηση και ως εκ τούτου µη 

υπολογίσηµα αφού δεν προκύπτει από πουθενά η κερδοφορία που 

επικαλείται µετά το 2023, ακόµα όµως και µε αυτά τα νούµερα 

για τα έτη 2020-2029 προκύπτει ζηµία συνολικά 17.441.000,00 

ευρώ!!! Πως λοιπόν θα αποπληρωθεί το 5ετές οµόλογο, όταν δεν υπάρχει 

πίνακας ταµειακών ροών που να το αποδεικνύει; 

 Γ.8. Στις 13.2.2019 είχε επιτευχθεί συµφωνία µετόχων – 

οµολογιούχων, υπογεγραµµένη από το ΔΣ της εταιρείας και το 62% του 

συνόλου των οµολογιούχων και για λογαριασµό όλων, δυνάµει της οποίας 

οι µέτοχοι θα κρατούσαν το 51% της εταιρείας και οι 

οµολογιούχοι θα έπαιρναν το 49% συν µέρος των ακινήτων. Με την 

υπογεγραµµένη αυτή συµφωνία, για την οποία µάλιστα εκταµιεύθηκε 

και το ποσό των 2.000.000 αγγλικών λιρών ως αµοιβή (success 



fee) για το δικηγόρο των οµολογιούχων, έπρεπε το ΔΣ να προχωρήσει 

σε αίτηση εξυγίανσης µαζί µε επιχειρηµατικό σχέδιο, το οποίο επί της 

ουσίας ήταν ήδη σχεδιασµένο, απέµενε µόνο η ολοκλήρωσή του. 

Συγκεκριµένα, και οι ίδιοι οι οµολογιούχοι είχαν πληροφορηθεί ότι είχε 

βρεθεί ένα µεγάλο κινέζικο fund που είχε αποφασίσει να χρηµατοδοτήσει 

την εταιρεία µε ποσό που κυµαινόταν από 60-90 εκ. ευρώ, 

συµπεριλαµβάνοντας και τις απαιτήσεις των οµολογιούχων, για το λόγο δε 

αυτό οι ίδιοι (οι οµολογιούχοι) είχαν απευθυνθεί απευθείας στο fund. Ο 

δικηγόρος του fund υπέγραψε σύµβαση µε τον CEO και το ΔΣ για αµοιβή 

500.000,00 ευρώ για το ενδιαφέρον του Broker Callion του Καναδά και τα 

έξοδα του διαχειριστικού ελέγχου της Εταιρείας. Ο δικηγόρος αυτός 

παρουσίασε την πρόταση στη Επιτροπή Κεφαλαιαγοράς, και 

µάλιστα στην πρόεδρο αυτής, αλλά ο κος Σάµιος δεν σεβάστηκε 

τη σύµβαση µε την Callion, φέρνοντας σαν δικαιολογία στο ΔΣ ότι 

πίστευε ότι τα proof of funds της κινέζικης εταιρείας ήταν 

αµφισβητούµενα, ενώ η κινέζικη εταιρεία είχε ήδη παρουσία στην 

ελληνική αγορά έχοντας επενδύσει στη ΔΕΗ και σκόπευε να έχει 

συνολικές επενδύσεις στην Ελλάδα ύψους 2 δις. Ευρώ!!! Ο βασικός 

λόγος, προφανώς, ήταν να εξουδετερωθούν οι µέτοχοι και όχι να δωθεί µία 

δεύτερη ευκαιρία στην εταιρεία να σωθεί, µε ένα νέο ΔΣ από έµπειρα 

στελέχη της αγοράς, γνώστες της βιοµηχανίας της µόδας και των λιανικών 

– χονδρικών πωλήσεων διεθνών brands, όπως το FF και το Links of 

London.  

Με αυτά τα τεχνάσµατα, καθυστέρησε η αίτηση εξυγίανσης της Εταιρείας 

βάσει της υπογεγραµµένης συµφωνίας που ήταν δεσµευτική για το σύνολο 



των οµολογιούχων, και 5 µήνες µετά η Διοίκηση ανακοίνωσε, χωρίς καµία 

απολύτως δικαιολογία, ότι δεν έγινε εφικτό να εφαρµοστεί αποτελεσµατικά 

και αποσύρθηκε! ΓΙΑΤΙ; Με ποια αιτιολογία, υπαναχώρησε η Διοίκηση από 

µία υπογεγραµµένη συµφωνία, πολύ καλύτερη από αυτή που φέρνει τώρα; 

 Γ.9. Με τη συµφωνία αυτή, το µόνο που επιτυγχάνεται είναι να 

απογυµνώνεται η Εταιρεία απ’ όλα της τα περιουσιακά στοιχεία, ακόµα και 

ότι ταµειακά διαθέσιµα υπάρχουν µεταβιβάζονται στις νέες εταιρείες (!), 

υποβιβάζεται από µητρική σε θυγατρική, να µεταφέρεται η έδρα της στο 

Λουξεµβούργο, όπου βεβαίως ισχύ θα έχει το Αγγλικό δίκαιο και δεν θα 

υπάρχει καµία ευθύνη ως προς τις οφειλές που έχει κρατήσει η Εταιρεία 

εδώ και το κυριότερο, δεν υπάρχει πουθενά στη συµφωνία που έχει 

συνάψει η Διοίκηση δέσµευση των οµολογιούχων που θα έχουν το 90% των 

νέων εταιρειών και όλα τα περιουσιακά στοιχεία της Εταιρείας (OldCo) ότι 

θα συνεχίσουν την εµπορική δραστηριότητα εδώ, µέσω υποκαταστήµατος 

όπως ισχυρίζονται, κάτι που προφανώς δεν θα κάνουν αφού αυτοί είναι 

οµολογιούχοι, δηλαδή επενδυτές που σίγουρα το µόνο που δεν τους 

ενδιαφέρει είναι η επιχειρηµατικότητα!!! Είναι δεδοµένο ότι εντός εύλογου 

χρόνου θα σταµατήσουν κάθε εµπορική δραστηριότητα, η δε Εταιρεία θα 

οδηγηθεί µαθηµατικά, βάσει των σχεδιασµών της Διοίκησης, σε πτώχευση, 

που προφανώς είναι και ο σκοπός της! 

ΣΥΜΠΕΡΑΣΜΑΤΙΚΑ 

1. Όπως προκύπτει πέραν πάσης αµφιβολίας, η Διοίκηση της 

Εταιρείας φέρνει σήµερα ενώπιόν µας  προς έγκριση από τη Γενική 

Συνέλευση µία συµφωνία εξυγίανσης, η οποία στερείται νοµικής, 

οικονοµικής και ουσιαστικής βασιµότητας, είναι δε ευάλωτη προς 



ανατροπή σε κάθε τρίτο που έχει έννοµο συµφέρον προς τούτο, οδηγώντας 

µε την συµπεριφορά της αυτή την Εταιρεία σε ολική καταστροφή 

και βέβαιη πτώχευσή της. Θα πρέπει, όµως, πρώτα να απαντήσετε στα 

καίρια ερωτήµατα για την επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης, που έχουν 

προκύψει από την διαχείριση που ασκούν τα συγκεκριµένα πρόσωπα στην 

εταιρεία εδώ και 2,5 χρόνια και που εν τέλει την οδήγησαν σε αυτή την 

κακή συµφωνία, πριν τοποθετηθούν οι µέτοχοι επί του θέµατος έγκρισης 

της συµφωνίας εξυγίανσης, και συγκεκριµένα θα πρέπει να µας 

απαντήσουν: 

ΓΙΑΤΙ δεν διασφαλίζονται οι απαιτήσεις του Δηµοσίου, το οποίο 

αναγκάζεται να άρει κάθε κατάσχεση ή δέσµευση περιουσιακών στοιχείων 

της εταιρείας, ή να επιβάλλει στο ενδιάµεσο χρόνο έως την έκδοση 

δικαστικής απόφασης, µε αποτέλεσµα να έρχεται σε δυσµενέστερη θέση 

από αυτή που θα ήταν σε περίπτωση που δεν υπήρχε αυτή η συµφωνία 

εξυγίανσης, ενώ ταυτοχρόνως προβλέπετε ότι θεωρητικά θα πληρώνει η 

OpsCo τις δόσεις από τη ρυθµισµένη οφειλή, πλην όµως δεν έχει καµία 

δέσµευση επ’ αυτού, αφού δεν αναδέχεται το χρέος, το οποίο και 

παραµένει στην Εταιρεία, η οποία όµως βάσει της συµφωνίας αυτής δεν θα 

έχει κανένα ουσιαστικά περιουσιακό στοιχείο και δεν εµφαίνεται να έχει 

και κανένα εισόδηµα. Ως εκ τούτου γεννάται το ερώτηµα πώς θα πληρώνει 

αυτές τις δόσεις, αλλά και τις νέες οφειλές που θα δηµιουργήσει στο 

Δηµόσιο, για τις οποίες οµοίως δεν θα έχει εξασφάλιση. 

ΓΙΑΤΙ δεν διασφαλίζονται οι απαιτήσεις των Ασφαλιστικών 

Οργανισµών, εξαναγκάζοντας τα να εκδώσουν τις απαιτούµενες 

βεβαιώσεις προκειµένου να µεταβιβασθούν τα ακίνητα, δηλαδή να 



απωλέσουν το µοναδικό όπλο που έχουν προς εξασφάλιση είσπραξης των 

απαιτήσεών τους, ενώ ταυτοχρόνως τα απογυµνώνει και από τυχόν 

κατασχέσεις ή δεσµεύσεις που έχει ή που µπορεί να επιβάλλει έως την 

έκδοση της δικαστικής απόφασης, χωρίς όµως οποιαδήποτε εξασφάλιση 

είσπραξης των απαιτήσεών τους. Τέλος, όπως και ως προς το Δηµόσιο, 

ουδεµία εξασφάλιση υπάρχει ως προς την πληρωµή των δόσεων των 

ρυθµισµένων οφειλών από την νέα εταιρεία, αφού αυτή δεν αναδέχεται το 

χρέος και δεν έχει απολύτως καµία δέσµευση πληρωµής τους. 

ΓΙΑΤΙ δεν εξασφαλίζονται οι απαιτήσεις των εργαζοµένων αφού σε 

περίπτωση βίαιης εκποίησης των περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας θα 

ελάµβαναν προνοµιακά το 100% των απαιτήσεών τους, ενώ τώρα µε τη 

συµφωνία, οι απαιτήσεις τους θα παραµείνουν στην Εταιρεία (OldCo), η 

οποία θα είναι χωρίς κανένα περιουσιακό στοιχείο επί της ουσίας, χωρίς 

κανένα εισόδηµα επαρκές, όπως προκύπτει πέραν πάσης αµφιβολίας από 

τη συµφωνία εξυγίανσης αφού όλα τα της τα περιουσιακά στοιχεία 

µεταβιβάζονται, ως εκ τούτου χωρίς καµία διασφάλιση ότι οι απαιτήσεις 

τους θα µπορούν να ικανοποιηθούν, κυρίως δε αφού δεν διασφαλίζεται 

πουθενά ότι οι νέες εταιρείες θα πρέπει υποχρεωτικά βάσει της συµφωνίας 

να συνεχίσουν την εµπορική δραστηριότητα της επιχείρησης και να 

διατηρήσουν τις θέσεις εργασίας µέσω υποκαταστήµατος. 

ΓΙΑΤΙ απογυµνώνεται η Εταιρεία απ’ όλα της τα περιουσιακά 

στοιχεία, ακόµα και ότι ταµειακά διαθέσιµα υπάρχουν πρόκειται να 

µεταβιβαστούν στις νέες εταιρείες (!), υποβιβάζεται η Εταιρεία από µητρική 

σε θυγατρική, µεταφέρεται την έδρα στο Λουξεµβούργο, όπου βεβαίως ισχύ 

θα έχει το Αγγλικό δίκαιο και δεν θα υπάρχει καµία ευθύνη ως προς τις 



οφειλές που έχει κρατήσει η εταιρεία εδώ και το κυριότερο, δεν υπάρχει 

πουθενά στη συµφωνία που έχει συναφθεί δέσµευση των οµολογιούχων 

που θα έχουν το 90% των νέων εταιρειών και όλα τα περιουσιακά στοιχεία 

της FFG ότι θα συνεχίσουν την εµπορική δραστηριότητα εδώ, µέσω 

υποκαταστήµατος όπως ισχυρίζονται, κάτι που προφανώς δεν θα κάνουν 

αφού αυτοί είναι οµολογιούχοι, δηλαδή επενδυτές που σίγουρα το µόνο 

που δεν τους ενδιαφέρει είναι η επιχειρηµατικότητα!!! ΓΙΑΤΙ ως εκ τούτου, 

οδηγεί η σηµερινή Διοίκηση την Εταιρεία στην πτώχευση, που προφανώς 

αυτός είναι και ο σκοπός της. 

ΓΙΑΤΙ δεν γίνεται χρήση και επίκληση επικαιροποιηµένων 

οικονοµικών στοιχείων, που θα αποδείκνυαν τους ισχυρισµούς περί 

βιωσιµότητας της εταιρείας βάσει του Επιχειρηµατικού Σχεδίου που µας 

ζητείται σήµερα να εγκρίνουµε;;  

ΓΙΑΤΙ δεν έχει ακόµα δηµοσιεύσει η Διοίκηση ισολογισµό του 2019, 

ενώ ταυτοχρόνως δεν δηµοσιεύει πληροφοριακό υλικό, αναφορικά µε τον 

όµιλο, τον υπο-οµιλο Ασίας, την πτώχευση της Ιαπωνίας την οποία 

πληροφορηθήκαµε από το Διαδίκτυο, όταν εκ του νόµου η Διοίκηση της 

Εταιρείας όφειλε να το έχει πράξει; 

ΓΙΑΤΙ χρησιµοποιεί η Διοίκηση ψευδή οικονοµικά στοιχεία µε 

µοναδικό σκοπό να δηµιουργήσει παραπλανητικές εντυπώσεις, κάτι που 

εξάλλου έχει κάνει και στο παρελθόν, µε ανακοινώσεις προς τους 

επενδυτές όπως στις 20.2.2020 που δήλωνε ανερυθρίαστα σε σχετική 

ερώτηση των µετόχων αναφορικά µε τα περιουσιακά στοιχεία της 

Εταιρείας, ότι δεν υπήρχε καµία ουσιαστική διαφορά παρά µόνον η 



πώληση του ελικοπτέρου και του σπιτιού (!!!), ενώ ξέρατε ότι ήταν µείον 

κατά 520 εκ. ευρώ.  

ΓΙΑΤΙ ψευδώς ισχυρίζεται η Διοίκηση ότι ο όµιλος διαθέτει σε 25 

χώρες και 600 σηµεία πώλησης, µε 1.200 εργαζόµενους, όταν πολύ καλά 

γνωρίζει ότι πλέον, και από δική της υπαιτιότητα και κακή διαχείριση, 

υπάρχουν πλέον στο εξωτερικό µόνο τρεις θυγατρικές, στη Ρουµανία, στη 

Βουλγαρία και στη Κύπρο!!! 

ΓΙΑΤΙ µέσα σε 2,5 σχεδόν χρόνια έχει φέρει την εταιρεία, από την 

καθαρή θέση που είχε την 31.12.2017, ύψους 69.557.000,00 ευρώ, 

έχοντας δηλαδή πληρώσει πλήρως και ολοσχερώς τις υποχρεώσεις της, 

συµπεριλαµβανοµένων και των οµολογιούχων,  να έχει έρθει σε 

αρνητική θέση -343.920.000,00 ευρώ και να έχουν µειωθεί τα 

περιουσιακά της στοιχεία κατά 520.000.000,00 ευρώ!!!! 

ΓΙΑΤΙ δεν εξηγεί η Διοίκηση που έχει διαθέσει τα ταµειακά 

διαθέσιµα όλα αυτά τα χρόνια, αφού όπως προκύπτει, αυτά που υπήρχαν 

το 2017, ανέρχονταν στο ποσό των 176.670.000,00 ευρώ, ποσό στο οποίο 

θα πρέπει να προστεθούν και 1.600.000,00 ευρώ από την πώληση του 

ελικοπτέρου, 14.700.000,00 ευρώ από την πώληση του σπιτιού στο Hong 

Kong, το οποίο παρεπιπτόντως προσµετράται στα περιουσιακά στοιχεία ενώ 

είναι γνωστό ότι έχει πωληθεί από το 2019, 47.400.000,00 ευρώ από την 

πώληση µετοχών Dufry και 13.000.000,00 ευρώ ενδιάµεση 

χρηµατοδότηση, δηλαδή από το 2017 έως και σήµερα έχει η Διοίκηση στο 

ταµείο της εταιρείας να διαχειριστεί το ποσό των 253.370.000,00 ευρώ, 

από το οποίο, όπως η ίδια η Διοίκηση παρουσιάζει στα οικονοµικά στοιχεία 

έχει το 2020 µόλις 820.000,00 ευρώ!!! Που, λοιπόν, έχουν ξοδευτεί όλα 



αυτά τα χρήµατα, δεν οφείλει πρώτα να µας εξηγήσει η Διοίκηση, και µετά 

να αναλωθεί στα περί της βασιµότητας της συµφωνίας εξυγίανσης. 

ΓΙΑΤΙ τα οικονοµικά στοιχεία που παραθέτει η Διοίκηση είναι 

εσφαλµένα, αφού µε απλή ανάγνωση προκύπτει ότι ΔΕΝ ΣΥΜΦΩΝΟΥΝ 

ΚΑΝ ΜΕΤΑΞΥ ΤΟΥΣ. Συγκεκριµένα, δεν συµφωνεί το ισοζύγιο της 

30.9.2020 βάσει του οποίου στηρίζεται και η αίτηση εξυγίανσης, µε τη 

λογιστική κατάσταση της 30.9.2020, δεν υπάρχει συµφωνία των 

απαιτήσεων  µε το ισοζύγιο 30.9.2020, ενώ επίσης δεν συµφωνεί  το  

υπόλοιπο  του ισοζυγίου 30.9.2020 µε  το αναλυτικό ισοζύγιο  πελατών, η 

δε διαφορά τους είναι πολύ µεγάλη, της τάξεως των 15.123.401,12 

ευρώ (!!!). 

ΓΙΑΤΙ στους πίνακες που παρατίθενται στο Επιχειρηµατικό Σχέδιο, 

πουθενά ΔΕΝ υπάρχει πίνακας συνολικών ταµειακών ροών, ούτε 

καταστάσεις χρηµατοοικονοµικής θέσης µε αποτέλεσµα να παρουσιάζονται 

µόνο αυθαίρετα αποτελέσµατα περιόδων, αποτελέσµατα τα οποία επί της 

ουσίας δεν βασίζονται πουθενά!!! 

ΓΙΑΤΙ ενώ στην οικονοµική θέση της εταιρείας το Νοέµβριο του 

2020 που έχει η Διοίκηση αναρτήσει, παρουσιάζεται και η συµµετοχή των 

θυγατρικών στους τζίρους της εταιρείας, όπως θα έπρεπε εξάλλου, αφού 

είναι σηµαντική η συµµετοχή τους που αγγίζει το 49,14% στις πωλήσεις και 

το 48,23% στο µικτό κέρδος, στο  επιχειρηµατικό σχέδιο για την εξυγίανση  

δεν παρουσιάζονται οικονοµικά στοιχεία των θυγατρικών ώστε να 

διαµορφώσουµε άποψη για την βιωσιµότητα  του σχεδίου! 



Πως, εποµένως, τεκµαίρεται ότι τα ποσά που αναγράφονται στους 

αναλυτικούς πίνακες της έκθεσης είναι πραγµατικά και στοιχειοθετηµένα, 

αφού προκύπτει το ακριβώς αντίθετο από τα παραπάνω; 

ΓΙΑΤΙ στο ισοζύγιο της 30.9.2020 που έχει επισυναφθεί στην αίτηση 

επικύρωσης της συµφωνίας, αναφέρεται ότι η αξία των µετοχών DUFRY 

ανέρχονται στο ποσό των 99.995.501,28 ευρώ, ενώ στην Έκθεση του 

Ορκωτού/Επιχειρηµατικό Σχέδιο, κάνετε µία πρόβλεψη για υποτίµηση 

αξίας 28.805.172,28 ευρώ, µε υπολειπόµενη αξία των µετοχών το ποσό 

των 71.190.329,00 ευρώ, όταν η αξία της µετοχής της εταιρείας αυτής την 

ηµεροµηνία εκείνη (που διαπραγµατεύεται στο ελβετικό χρηµατιστήριο) 

ανερχόταν στο ποσό των 49.98 ελβετικών φράγκων, ήτοι συνολικά οι 

µετοχές ιδιοκτησίας της Εταιρείας αξίζαν 38.272.972,97 ευρώ! Εποµένως 

υπάρχει µία διαφορά 61.722.528,31 ευρώ, ανεξήγητα προφανώς! 

ΓΙΑΤΙ η λογιστική κατάσταση που παρατίθεται µε ηµεροµηνία 

30.9.2020 δεν περιλαµβάνει τις θυγατρικές εταιρείες του οµίλου παρά 

µόνο τη µητρική εταιρεία, µε αποτέλεσµα να µην περιλαµβάνονται όλα τα 

στοιχεία του Ενεργητικού και των Υποχρεώσεων, ως εκ τούτου όλα τα 

συµπεράσµατα που σύρονται από τη λογιστική αυτή κατάσταση να είναι 

λανθασµένα, όπως και κυρίως, η ικανοποίηση των πιστωτών σε περίπτωση 

βίαιης εκποίησης, όταν τα περιουσιακά στοιχεία των θυγατρικών, που δεν 

περιλαµβάνονται επαναλαµβάνω , ανέρχονται στο ποσό των 

83.825.000,00 ευρώ, σύµφωνα µε την κατάσταση χρηµατοοικονοµικής 

θέσης του οµίλου στις 31.12.2019 που ο ίδιος ο εµπειρογνώµονας 

επικαλείται στην σελ.  36 της έκθεσής του, εποµένως είναι λανθασµένο το 

συµπέρασµα που καταλήγει η Διοίκηση, τόσο στην αίτηση επικύρωσης όσο 



και στο επιχειρηµατικό σχέδιο ότι µε την συµφωνία εξυγίανσης θα 

ικανοποιηθούν υποχρεώσεις ύψους 167 εκ. ευρώ αντί 139 εκ. ευρώ σε 

περίπτωση πτώχευσης της εταιρείας, αφού αντιθέτως σε περίπτωση 

πτώχευσης της εταιρείας θα εισέπρατταν οι πιστωτές 222.825.000,00 

ευρώ! 

ΓΙΑΤΙ προχωρήσε η Διοίκηση στην επιβάρυνση δύο εκ των 

βασικότερων περιουσιακών στοιχείων της εταιρείας, το ΜΙΝΙΟΝ και το 

κτίριο στο Κορωπί, έναντι του ποσού των 12.000.000,00 ευρώ, ενώ η αξία 

τους όπως και η Διοίκηση συνοµολογεί ανέρχεται στα 

23.500.000,00 ευρώ, και µάλιστα επειδή δεν προβλέπεται στο 

Σχέδιο αποπληρωµή αλλά επί της ουσίας εκποίησή τους, 

ζηµιώνετε κατ’ αυτόν τον τρόπο την εταιρεία τουλάχιστον κατά 10 

εκ. ευρώ!!! 

 ΓΙΑΤΙ ενώ προβλέπεται έκδοση 5ετούς οµολόγου, από το ίδιο το 

Επχιειρηµατικό Σχέδιο προκύπτει για τα έτη 2020-2029 ζηµία 

συνολικά 17.441.000,00 ευρώ!!!, και συγκεκριµένα: 

Το έτος 2020 ζηµιές 32.530.000,00 ευρώ 

Το  έτος 2021 ζηµιές 19.961.000,00 ευρώ 

Το έτος 2022 ζηµιές 3.660.000,00 ευρώ 

Το έτος 2023 κέρδη 1.245.000,00 ευρώ 

Το έτος 2024 κέρδη 2.548.000,00 ευρώ 

Το έτος 2025 κέρδη 1.807.000,00 ευρώ 

Το έτος 2026 κέρδη 8.350.000,00 ευρώ 

Το έτος 2027 κέρδη 7.925.000,00 ευρώ 

Το έτος 2028 κέρδη 9.312.000,00 ευρώ 



Το έτος 2029 κέρδη 7.523.000,00 ευρώ 

καθ ισ τώντας εποµένως αδύνατη όποια πιθανότητα 

αποπληρωµής του οµολόγου και κυρίως συνέχιση λειτουργίας της 

επιχείρησης!!! 

ΓΙΑΤΙ απορρίφθηκε η από 13.2.2019 συµφωνία µετόχων – 

οµολογιούχων, υπογεγραµµένη από το ΔΣ της εταιρείας και το 62% του 

συνόλου των οµολογιούχων και για λογαριασµό όλων, δυνάµει της 

οποίας οι µέτοχοι θα κρατούσαν το 51% της εταιρείας και οι 

οµολογιούχοι θα έπαιρναν το 49% συν µέρος των ακινήτων. Με την 

υπογεγραµµένη αυτή συµφωνία, για την οποία µάλιστα εκταµιεύθηκε και 

το ποσό των 2.000.000 αγγλικών λιρών ως αµοιβή (success fee) για το 

δικηγόρο των οµολογιούχων, έπρεπε το ΔΣ να προχωρήσει σε αίτηση 

εξυγίανσης µαζί µε επιχειρηµατικό σχέδιο, το οποίο επί της ουσίας ήταν 

ήδη σχεδιασµένο, απέµενε µόνο η εκπόνησή του.  

ΓΙΑΤΙ επί της ουσίας ενεργεί η Διοίκηση εις βάρος των συµφερόντων 

της Εταιρείας, αφού είναι προφανές ότι η από 13.2.2019 συµφωνία ήταν 

κατά πολύ καλύτερη για την εταιρεία από αυτή που µας παρουσιάζεται 

σήµερα, αφού ούτε µετατρεπόταν η µητρική σε θυγατρική, ούτε έχαναν την 

πλειοψηφία οι µέτοχοι, ούτε απογυµνωνόταν η εταιρεία απ’ όλα τα 

περιουσιακά της στοιχεία και ασφαλώς δεν οδηγείτο σε πτώχευση όπως εν 

προκειµένω,  χωρίς καµία πραγµατική εξήγηση γιατί υπήρξε υπαναχώρηση 

από την υπογεγραµµένη συµφωνία. 

ΥΠΟ ΤΟ ΠΡΙΣΜΑ ΤΩΝ ΑΝΩΤΕΡΩ 

Καθίσταται σαφές ότι η επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης είναι εις 

βάρος των συµφερόντων της Εταιρείας, η δε διαχείρισή εκ µέρους των 



προσώπων που συναποτελούν τη Διοίκηση τα τελευταία έτη οδήγησε την 

εταιρεία σε δυσµενέστερη θέση µε αναιτιολόγητες επιβαρύνσεις και µείωση 

των περιουσιακών στοιχείων. 

Για τους λόγους αυτούς καταψηφίζω την πρόταση να επικυρωθεί η 

επίµαχη συµφωνία εξυγίανσης και αιτούµαι να επανέλθει η 

υπογεγραµµένη και εγκεκριµένη από 13.2.2019 συµφωνία που είχε κάνει 

η Εταιρεία µε τους οµολογιούχους προς επικύρωση άλλως να συνταχθεί νέο 

σχέδιο εξυγίανσης απαλλαγµένο από όλες τις πληµµέλειες και παραλείψεις 

που επισηµαίνω ανωτέρω. 

Άγιος Στέφανος, 22 Μαρτίου 2021 

Ο µέτοχος Δηµήτριος Κουτσολιούτσος για τον εαυτό του ατοµικά και 

ως νόµιµος εκπρόσωπος των εταιρειών LAMELIA ENTERPRISES LIMITED 

και CORDIAL WORLDWIDE LIMITED 

Δια των Πληρεξουσίων Δικηγόρων 

Σας καλώ συνοψίζοντας, να εγγράψετε στα θέµατα της ηµερήσιας 

διάταξης την ενηµέρωση σχετικά µε την συµφωνία εξυγίανσης, 

απαντώντας σε όλα τα ανωτέρω ερωτήµατα που σας είχα και παλαιότερα 

θέση, καθώς επίσης και σε ποιο στάδιο βρίσκονται αυτή τη στιγµή οι 

διαπραγµατεύσεις µε τους οµολογιούχους. Επιπροσθέτως, σας καλώ να 

δώσετε αντίγραφα, σε περίπτωση που έχει επιτευχθεί νέα συµφωνία, από 

αυτήν άλλως τα επικαιροποιηµένα οικονοµικά στοιχεία βάσει των οποίων 

θα συνταχθεί η νέα συµφωνία εξυγίανσης. 



4. ΑΚΥΡΩΣΗ ΤΗΣ ΑΠΟ 17.8.2021 ΠΡΟΣΚΛΗΣΗΣ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ 

ΤΗΣ ΕΤΑΙΡΕΙΑΣ ΓΙΑ ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ (ΕΤΑΙΡΙΚΗ ΧΡΗΣΗ 

1.1.2020-31.12.2020) 

 Σε συνέχεια της από 17.8.2021 Πρόσκλησης των µετόχων της 

Ανώνυµης Εταιρείας µε την επωνυµία «FOLLI FOLLIE ΑΝΩΝΥΜΗ 

ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΗ ΚΑΙ ΤΕΧΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ», µε τα θέµατα 

ηµερήσιας διάταξης που καθορίζονται σε αυτήν, και κυρίως της έγκρισης 

των ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών καταστάσεων της 

διαχειριστικής χρήσεως 1.1.2020 – 31,12.2020, και συγκεκριµένα:  

1. Έγκριση των ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών 

καταστάσεων της διαχειριστικής χρήσεως 1.1.2020-31.12.2020, 

2. Έγκριση της συνολικής διαχείρισης της εταιρείας, η οποία έλαβε 

χώρα κατά την χρήση 1.1.2020-31.12.2020 και απαλλαγή των µελών 

του ΔΣ από κάθε ευθύνη αποζηµιώσεως για τη διαχείριση της εταιρείας 

3. Λήψη απόφασης για απαλλαγή των µελών του (τρέχοντος) 

Διοικητικού Συµβουλίου και του Ορκωτού Ελεγκτή από κάθε ευθύνη 

αποζηµιώσεως σχετικά µε την σύνταξη και τον τακτικό έλεγχο των 

ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών καταστάσεων για τη 

χρήση 1.1.2020-31.12.2020 

4. Εκλογή Ορκωτών Λογιστών – Ελεγκτών για τη χρήση 2021 και 

καθορισµός της αµοιβής τους 

5. Συζήτηση επί της έκθεσης αποδοχών του οικονοµικού έτους 2020 

και παροχή συµβουλευτικής ψήφου κατ’ άρθρον 112 παρ. 3 ν. 

4548/2018 



6. Έγκριση της πάσης φύσεως αµοιβών και αποζηµιώσεων των µελών 

του Διοικητικού Συµβουλίου που καταβλήθηκαν στη χρήση 2020 

7. Παρουσίαση έκθεσης πεπραγµένων από την επιτροπή ελέγχου της 

εταιρείας (κατ’ άρθρον 44 παρ. 1 εδ. θ’ του ν. 4449/2017) 

8. Διάφορες ανακοινώσεις και ενηµερώσεις 

ΠΛΗΝ ΟΜΩΣ, η πρόσκληση αυτή είναι άκυρη και ανυπόστατη, αφού: 

- Οι ορκωτές λογιστές – ελεγκτές που θα επιληφθούν τον έλεγχο 

και σύνταξη του ισολογισµού, για τη χρήση από 1.1.2020 – 31.12.2020 

δεν έχουν ακόµα εγκριθεί, αυτό θα γίνει από Γενική Συνέλευση των 

µετόχων για τη χρήση 1.1.2019-31.12.2019 

- Δεν έχει συνταχθεί κανένας ισολογισµός για τη χρήση 

1.1.2020-31.12.2020 και δεν έχει αναρτηθεί, προκειµένου να µπορεί να 

ελεγχθεί από τους µετόχους 

- Δεν έχει συνταχθεί καµία Διαχειριστική Έκθεση προς τους 

µετόχους ως οφείλετε προς ενηµέρωσή τους.  

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΟΓΟΥΣ ΑΥΤΟΥΣ 

Σας καλώ, κατά τις διατάξεις του 142 παρ. 2 του ν. 4548/2018,  

σας ζητώ να εγγράψετε στην ηµερήσια διάταξη της Γενικής Συνέλευσης 

τα εξής πρόσθετα θέµατα προς συζήτηση: 

1. ΑΠΩΛΕΙΑ ΤΩΝ ΜΕΤΟΧΩΝ ΤΗΣ DUFRY AG 

2. ΑΠΟΦΑΣΗ ΕΚΚΑΘΑΡΙΣΗΣ ΤΗΣ FFGSOURCING ΚΑΙ ΟΛΟΥ ΤΟΥ 

ΥΠΟ-ΟΜΙΛΟΥ ΑΣΙΑΣ 

3. ΣΥΜΦΩΝΙΑ ΕΞΥΓΙΑΝΣΗΣ ΜΕ ΟΜΟΛΟΓΙΟΥΧΟΥΣ 



Όπως αυτά µε πλήρη ανάλυση και αιτιολογία παραθέτονται παραπάνω, 

και µε τις συγκεκριµένες ερωτήσεις και αιτήσεις προσκόµισης 

αντιγράφων. 

Σας καλώ επίσης όπως ακυρώσετε την 17.8.2021 Πρόσκληση των 

µετόχων της Ανώνυµης Εταιρείας µε την επωνυµία «FOLLI FOLLIE 

ΑΝΩΝΥΜΗ ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΒΙΟΤΕΧΝΙΚΗ ΚΑΙ ΤΕΧΝΙΚΗ ΕΤΑΙΡΕΙΑ», µε τα 

θέµατα ηµερήσιας διάταξης που καθορίζονται σε αυτήν, και κυρίως της 

έγκρισης των ετήσιων εταιρικών και ενοποιηµένων οικονοµικών 

καταστάσεων της διαχειριστικής χρήσεως 1.1.2020 – 31,12.2020, αφού 

όπως αιτιολογώ παραπάνω είναι άκυρη και ανυπόστατη 

Με την επιφύλαξη παντός νοµίµου δικαιώµατός µου, αρµόδιος 

δικαστικός επιµελητής εντέλλεται να επιδώσει νόµιµα την παρούσα προς 

αυτήν στην οποία απευθύνεται αντιγράφοντας ολόκληρη την παρούσα 

στην έκθεση επίδοσής του, προς γνώσιν της και για τις νόµιµες 

συνέπειες.   

                              Αθήνα, 25.8.2021 

          Ο πληρεξούσιος Δικηγόρος  

ΙΩΑΝΝΗΣ ΣΑΚΕΛΛΑΡΙΟΥ 

ΒΑΛΑΩΡΙΤΟΥ 7 – ΑΘΗΝΑ 

ΑΜΔΣΑ 6074 

Τηλ.: 210-3643566 

ΑΦΜ 008744671 




